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VooRWooRd

Lieve Pegasusser,

nu je dit leest heb je de eerste officiële D.S.T. Pegasus almanak eindelijk in je handen, getiteld the Flying Dutchman. 
Het afgelopen half jaar is er zo veel mogelijk data verzameld en verwerkt om het vierde seizoen van Pegasus in 
zijn volledigheid op 76 pagina’s piraten-logboek samen te vatten. Deze almanak is tot stand gekomen uit een 
samenwerking tussen de Pageturner en de Grafici, twee commissies die zich voor het gemak de Almanakcommissie 
zijn gaan noemen.

Behalve een kort verslag van iedere Pega-activiteit vind je in deze almanak ook een aantal verhalen van je  
Pegavrienden, zo hebben Markus, Kelly, Jan en Roel een goed turn-gerelateerd verhaal voor je op papier gezet. Ook 
wordt in deze almanak de uitslag van “het Pegasus Leden Onderzoek der Presentie (PLOP)” van het afgelopen seizoen 
bekend gemaakt, evenals de uitkomsten van een aantal andere statistieken en polls. Een ander belangrijk onderdeel 
is het smoelenboek, waar elk Pegasus-lid met zijn leukste pasfoto in vermeld staat.

De almanakcommissie wenst je veel leesplezier en hoopt je komend seizoen weer in de zaal terug te zien, AHOY!

Ellen van der Linden, Voorzitter (Pageturner)
Jette Mul, Commissaris lay-out (GrafiCie)
Denise Stoeller, Commissaris enzo
Jochem Kempe, Commissaris algemeen (GrafiCie)
Benoît Meynart, Commissaris acquisitie (Pageturner)
Charlotte Zohlandt, QQ’er (Pageturner)

Denise Stoeller, Commissaris enzo
Jochem Kempe, Commissaris algemeen (GrafiCie)
Benoît Meynart, Commissaris acquisitie (Pageturner)
Charlotte Zohlandt, QQ’er (Pageturner)
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PRESi dENTiEEl
Het was nog vroeg en we stonden met z’n allen in een ruimte waar we ons 
om moesten kleden. Ik had maar mijn groene shirt aangetrokken want dat zat 
altijd wel comfortabel. Iemand achter me pakte mijn schouder beet en zei: 
‘Het komt wel goed, geen zorgen’. Het was Luc. Het was goed bedoeld maar ik 
kon in zijn ogen zien dat hij wist dat dit anders zou zijn dan de andere keren. 
De penetrante lucht van het angstzweet die in de ruimte hing maakte me een 
beetje misselijk, ik kon de kokreflexen nog maar net bedwingen. De zenuwen 
gierden door mijn vermoeide lichaam.
Er liep een man in uniform naar ons toe. Ik had hem die dag al eerder zien 
lopen. Hij had een litteken net links van zijn scheve neus. Hij heeft die vast een 
keer geboken en is slecht genezen. Het sierde hem niet, net als die gruwelijke 
grijns van hem. Hij zei: ‘Voor je het weet is het allemaal voorbij, maak je maar 
geen zorgen!’. Uit zijn mond kwam een lucht die me deed denken aan het rottende karkas van die rat die ik een paar 
weken hiervoor achter het fornuis had gevonden. Ik knikte en draaide snel mijn hoofd de andere kant op.
Het werd steeds chaotischer in de ruimte, je kon aan iedereen merken dat er iets op het punt stond te gebeuren. 
Sommigen zaten op de koude bankjes nerveus te wachten, anderen zochten steun bij elkaar. Opeens schreeuwde 
de man in het uniform dat we bijna aan de beurt waren en ons alvast op moesten gaan stellen. Gehoorzaam ging 
iedereen in een nette rij staan. Klaar om oog in oog te staan met de personen die ons lot vandaag zouden bepalen. 
Dit was het dan. Ik stond te trillen op mijn benen. Iedereen was stil, hier en daar een kuch. Buiten kon je horen dat 
ze op ons stonden te wachten, ongeduldig.
De zware deuren aan het einde van de ruimte zwaaiden open en iedereen 
liep naar buiten. Ik kreeg een duw in mijn rug dat ik moest gaan lopen. 
Eenmaal buiten deed het licht pijn aan mijn ogen. Er klonk een vreselijk 
lawaai. Toen we eenmaal stil stonden en de muziek uit ging, met 
mijn vrienden naast me kreeg ik een euforisch gevoel. Het komt 
inderdaad gewoon goed. Die wedstrijd zit in de pocket!

De opmars. Valt reuze mee.

Mark Hoedenmaker - voorzitter 2011-2012
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HET ViERdE BESTUURSJaaR
Het was een mooie lenteavond in mei. Een geheime meeting was gepland bij Jan thuis om het nieuwe bestuur 
kennis te laten maken met elkaar. Hoewel het een grote verrassing was wie de andere bestuurgenootjes waren, 
was iedereen heel erg blij met deze keuzes van B3!
Tijdens de zomervakantie werd er een overdrachtsweekend gepland, om elkaar beter te leren kennen, en om 
door B3 ingewerkt te worden. Met leuke spelletjes werd ieders kennis van Pegasus getest, en hoe kun je elkaar 
nou beter leren kennen dan door een potje te kingsen?! Zo kwam Jan’s ‘talent’ voor juffen weer naar boven en 
bleek Luc nog een hele lading aan spelletjes te kennen, waardoor onder andere vikingen werd geïntroduceerd 
bij Pegasus. Het was een leerzaam en supergezellig weekend, en B4 was klaargestoomd om aan hun bestuurjaar 
te beginnen!
Dat jaar begon natuurlijk met de OWee, die samen met het oude bestuur werd georganiseerd.  De infomarkt en 
sportdag werden druk bezocht en de interesselijst was aardig vol. Aan het einde van de sportdag zat het er voor 
het nieuwe bestuur echter nog niet op! Wij mochten namelijk de tumbling terug gaan brengen, en met Luc achter 
het stuur, die heel erg op was, werd dit een groot avontuur. Mark werd raar aangekeken toen hij tijdens een hevige 
regenbui bij een vreemde vrouw onder haar paraplu ging staan toen hij haar iets wilde vragen. Maar uiteindelijk  was 
de baan veilig thuisgebracht, en gingen we met z’n vieren eten in ‘De Zaak’, waar we vervolgens onze eerste echte 
bestuursvergadering hadden. We maakten onze plannen voor het jaar en bereidden ons voor op de wissel ALV, die 
snel zou komen.
Tijdens deze wissel ALV mochten wij als nieuw bestuur onze ambitieuze plannen voor het komende jaar op tafel leggen. 
De begroting werd gepresenteerd en cadeautjes aan het oude bestuur werden overhandigd. Laat dat bestuursjaar 
maar komen! Traditioneel gaven veel sport en gezelligheidsverenigingen constitutieborrels voor hun nieuwe bestuur. 
Pegasus deed hier nog niet aan mee, maar wij gingen als bestuur wel zoveel mogelijk andere constitutieborrels af. 
Na vele biertjes lieten wij keer op keer Pegasus van haar beste kant zien. Tijdens een van deze mooie avonden werd 
het Pegalied geschreven, die nog veel te horen was en voor soms ook rare blikken zorgde: ,, … turnen in je ster!”.
Als nieuw bestuur wilden we natuurlijk de traditionele activiteiten van Pegasus in stand houden, maar werden er ook 
nieuwe activiteiten ingevoerd. Zo was er dit jaar de eerste Begroeningsdag. Hier werden nieuwe leden ontvangen 
door een Pegasus van kaarsjes en ons als bestuur. Op ceremoniële wijze werden de nieuwe Pegasussers begroend 
met een shotje, een kaarsje, een kusje en uiteraard het Pegalied. Pegaklaas kwam dit jaar ook weer langs bij 
de lieve Pegakindjes, bij Thomas thuis welteverstaan. Met SecriPiet en PenniePiet aan zijn zij kwam hij 
cadeautjes en drank brengen.
Uiteraard werd er ook voldoende geturnd, voor de lol, maar ook voor de wedstrijden. Dit jaar heeft 
Pegasus namelijk weer deelgenomen aan het NSTC1, NSTC2, het NSK meerkamp en het NSK springen 
en een groot aantal medailles in de wacht gesleept! Als bestuur probeerden wij altijd aanwezig te zijn, 
om zelf deel te nemen en om de vereniging te vertegenwoordigen tijdens de NSTB vergaderingen.
Natuurlijk was er ook weer een Kerstdiner, dit jaar in april. Met drie bestuursleden die bezig waren met hun 

Jan over het overgebleven eten: “O
w

 jam
m

ie, een lekkere m
idnight snack!” Luc: “H

uh, Jette?”
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BEP was dit nog best wel een lastige opgave die veel en goede voorbereiding eiste. De nacht voor het Kerstdiner 
werd er hard doorgewerkt in de keuken bij Luc zijn ouders in Den Haag. Maar het was het allemaal waard, want het 
Kerstdiner werd een geslaagde avond! Feestelijk geklede Pegasussers waren aanwezig om deze avond met elkaar te 
vieren. Er werden zes gangen geserveerd, hoewel  niet allemaal zonder problemen (iets met kokende pasta over je 
voeten bij Jimmy thuis).
Een van de hoogtepunten van ons bestuursjaar was toch wel het organiseren van het Pegaweekend. Dit keer werd 
het gehouden bij Brielle, waar Mark vandaan komt. Tijdens dit weekend bleek maar weer wat er allemaal komt kijken 
bij de organisatie, en hopelijk hebben de leden er uiteindelijk net zo van genoten als wij. Het was awesome!
Het was leerzaam en vooral superleuk om bestuur te doen bij deze mooie vereniging! We hebben veel dingen geregeld, 
georganiseerd, vergaderd en gedaan en mogen wat mij betreft tevreden terugkijken. Bedankt lieve bestuursgenootjes 
en Pegasussers, voor dit geweldige jaar!

Mark Hoedenmaker - voorzitter
Emilie Verbanck - secretaris
Charlotte Zohlandt - penningmeester
Luc de Goeij - commissaris intern
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gESCHiEdENiS (door witek)
Vermoedelijk studeren er al tientallen jaren studenten in Delft die zowel op amateur als hoog niveau graag de turnsport 
beoefenen. Veel studenten kozen ervoor om bij hun oude vereniging te blijven turnen, bij een burgervereniging hun 
heil te zoeken of zelfs te stoppen en een andere sport op te pakken.

In 2008 ontstond pas de behoefte om een eigen studenten turnvereniging op te zetten door het initiatief van Denise 
Stoeller. Na uitgebreid overleg met verscheidene instanties bleek het allemaal mogelijk te zijn en kon het bijeen 
krijgen van de eerste turners en de voorbereidingen voor de daadwerkelijke oprichting beginnen.

30 juni 2008 vond de eerste bijeenkomst plaats in de Ruif met 8 studenten waaronder het toen al gevormde eerste 
bestuur. Belangrijkste punten op deze vergadering waren de OWee en natuurlijk een naam voor de vereniging. Deze 
avond is de huidige naam nog niet bedacht, maar waren Uitgerekt, eTUrnity en The A-turn wel serieuze opties!

In navolging van deze bijeenkomst is de naam Pegasus bedacht. Pegasus is in één woord een analogie voor alles 
waar een Delftse turner voor moet staat. Krachtig en sterk, maar toch ook elegant, vliegend door de lucht, maar 
ook stevig met de benen op de grond kunnen staan, het shinen als sterren aan de hemel en natuurlijk het illustere 
mythologische imago.

Op de OWee 2008 was dan eindelijk het moment dat geheel Delft kennis kon maken met de nieuwe 
turnvereniging. De airtumbling trok ontzettend veel bekijks van zowel turners als niet-turners en de 
toon was gezet voor het eerste officiële turnjaar.

Tijdens het organiseren van de OWee, het op gang krijgen van de eerste trainingen en het rondkrijgen 
van de financiën moesten ook de officiële papieren geregeld worden. Het eerste bestuur heeft een 
afspraak gemaakt met de notaris en op 8 oktober 2008 was de oprichting van Delftse Studenten 
Turnvereniging Pegasus een feit.
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2008 - 2009 (carla Velraeds, Denise Stoeller, Evelien v/d Meel, Witek nawara)
Toen werd het even heel spannend, hoeveel mensen die hun e-mailadres achter hadden gelaten zouden ook 
daadwerkelijk op komen dagen op de trainingen? En zouden de trainingen aan hun verwachtingen voldoen? We 
hadden immers nog niet eens een trainer kunnen vinden..
Maar nog belangrijker: hoeveel mensen zouden er daadwerkelijk lid worden?
We hebben uiteindelijk een ledenaantal van 20 gehaald. 
Opvallend was hierbij het grote percentage jongens voor een turnvereniging. Namelijk 8 heren tegenover 12 dames. 
Wij waren erg blij met dit aantal aangezien dit er voor zorgde dat we vrijwel altijd in een goed gevulde zaal stonden 
te trainen.

Als bestuur hebben we ons het gehele jaar ingezet om een trainer te vinden. Dit heeft ons opgeleverd dat wij een 
trainer hebben gevonden die incidenteel langs kon komen. De aanwezigheid van een trainer tijdens de trainingen 
werd door de leden als erg positief ervaren. En onder het motto, beter iets dan niets waren wij in ieder geval erg blij 
met deze ontwikkeling.
Het is echter nog steeds een probleem dat we geen vaste trainer hebben en zonde dat we hierdoor minder leden 
hebben dan mogelijk zou zijn.
Ook hebben wij ons hard ingezet voor een tweede training dit seizoen. Dit is tot onze vreugde gelukt en het is super 
om te zien dat de vereniging nu al is gegroeid en de trainingen druk bezocht worden. 

Er was binnen onze kersverse vereniging veel interesse in de wedstrijden en er werd dan ook enthousiast aan 
meegedaan. Dit heeft er voor gezorgd dat we gemakkelijk werden opgenomen binnen de 
andere verenigingen wat in ieder geval voor een hoop gezelligheid zorgde.

Behalve de wedstrijden zijn wij ook naar externe trainingen geweest, waarvan één 
door onszelf georganiseerd. Verder is er aan het einde van het seizoen een geweldig 
weekend georganiseerd in Zeeland. 
Naast alle georganiseerde activiteiten waren er ook veel avonden die niet van te 
voren gepland waren, waarbij er gewoon wat gedronken werd of een spontaan 
feestje was. 

In het seizoen 2008/2009 is de eerste versie van ons clubblad, de Pageturner, 
uitgekomen. Dit was een groot succes. Nu de opzet er is, is het de bedoeling om een 
2-jaarlijkse uitgave uit te brengen. 
Dit om het verenigingsgevoel nog extra te versterken. En het is leuk dat alle activiteiten e.d. vastgelegd worden 
op papier.

Almanak2.indd   9 17-8-2012   15:58:50



10

Tot slot wil ik het nog even hebben over de gang van zaken binnen het bestuur.
Voor sommigen van ons was het de eerste keer dat we überhaupt in een bestuur zaten, laat staan dat een van ons 
ervaring had met het oprichten van een vereniging. Ik denk dat ik wel kan zeggen dat wij onze taken succesvol 
vervuld hebben. Dit komt vooral door het enthousiasme binnen het bestuur aangevuld met hard werken.
Ik hoop dat wij een goede basis hebben gelegd voor het bestaan van D.S.T. Pegasus en verwacht dat het volgend jaar 
alleen nog maar beter zal worden!

Met gevleugelde groeten, uw oud-secretaris,
Denise Stoeller

2009 - 2010 (Bianca Willems, Elke Miedema, fieke Beemster, Thomas Schotte)
We hebben dit jaar het ledenaantal van 34 bereikt. 7 leden hebben vorig jaar helaas hun lidmaatschap opgezegd en 
13 leden zijn gebleven, daarnaast hebben 21 nieuwe leden zich aangemeld. Dit betekend een groei van 70%. In het 
ambitieplan was een groei opgenomen van 25%, ofwel 30 leden, en dat hebben we dan ook ruimschoots bereikt. 
Hierdoor hebben we het tweede trainingsuur ook kunnen behouden tijdens het gehele sportjaar. 
Voor het laatste deel van het jaar hebben we een trainer kunnen vinden. Bas Overtoom kwam elke dinsdag training 
geven. We zijn heel blij met zijn toevoeging aan D.S.T. Pegasus en we vinden het heel jammer dat hij volgend jaar 
niet kan blijven. 

Afgelopen jaar zijn er weer verschillende activiteiten georganiseerd. Behalve dat er weer actief mee is gedaan aan 
alle wedstrijden is het jaar natuurlijk begonnen met de Owee. Hier hebben we op de informatiemarkt gestaan en 
tijdens de sportdag een airtumbling neergelegd ter promotie van het turnen in Delft. 
We zijn ook met een stel leden naar Scheveningen geweest om samen te eten en wat te gaan drinken aan het begin 
van het nieuwe sportjaar. 
8 oktober hebben we de eerste verjaardag van D.S.T. Pegasus gevierd met de nieuwe en oude leden. Vlak na de 
officiële wissel zijn we met een stel vertrokken naar het NSTC1 in Groningen. 
Dit jaar hebben we ook voor het eerst Sinterklaas gevierd; met een dobbelspelletje, cadeaus, speculaas, 
pepernoten, bier en wijn is het een geslaagde avond geworden. Helaas is het geplande Kerstdiner niet 
doorgegaan, door gebrek aan tijd aan de kant van het bestuur. 
Er is een open tumbling-training georganiseerd om de naambekendheid te verbeteren binnen Delft, 
maar natuurlijk ook omdat het gewoon heel leuk is. 
De laatste activiteit van het dit bestuursjaar was het D.S.T. Pegasus weekeinde eind mei. We zijn met 
9 leden naar Zandvoort geweest, we hebben geturnd in Haarlem en zijn in Zandvoort uit geweest. 
We kunnen concluderen dat het aantal activiteiten is toegenomen en met het installeren van een 
Activiteiten commissie zal dit nog meer gaan toenemen. 

M
ark: “Balk en paard voltige lijken op elkaar. D

e balk lijkt op een spaghetti en het paard op een kroket!”
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De PageTurner was vorig jaar al een feit, maar nu is er ook een commissie aan verbonden die de verantwoordelijkheid 
in handen neemt. Eind mei is dan ook met veel trots de 3e PageTurner uitgekomen. 
Ook hebben wij te horen gekregen dat we aankomend seizoen het NSK in Delft mogen organiseren!

We hopen dat D.S.T. Pegasus uitgroeit tot een gezonde, gevleugelde, groeiende vereniging welke een goede naam 
heeft in Delft en binnen de turnsport in Nederland. We hopen dat volgend jaar het aantal trainingsuren uitgebreid 
kan worden en het aantal leden blijft groeien. 
Ik kijk met plezier terug op een kort jaar van bestuur en vind het leuk te zien dat onze ambities van dit jaar zijn 
gehaald. Toch zou het leuk zijn volgend jaar ook een kerstdiner te hebben en misschien een eerstejaarscommissie. 

Gevleugelde groet, 
Elke Miedema

2010 - 2011 (Jan v/d Ham, Amber Vos, Jette Mul, Jorine Vink)
D.S.T. Pegasus heeft aan het eind van het collegejaar 2010/2011 het aantal van 44 leden bereikt. Ons 
doel van 35 leden per december 2010 is ruimschoots bereikt. Door deze immense groei werd het 
concept beginners- en gevorderdentraining bedacht. Door de groep op donderdag te splitsen in 
beginners en gevorderden werd er meer doelgericht getraind en was er minder chaos. 
Dit jaar hebben we in de tweede helft van het jaar een nieuwe trainer kunnen vinden: Peter 
Timmermans. Hij verzorgt samen met Bas Overtoom de trainingen op dinsdag en donderdag. 

De NSKCie heeft dit jaar het NSK Meerkamp in Delft georganiseerd. Dankzij de inzet en 
vastberadenheid van deze commissie is het NSK een groot succes geworden. 
De PageTurner is dit jaar overgegaan van een papieren uitgave naar een digitale uitgave. Op de website 
worden nu regelmatig berichten van de PT gepost waarin je kan lezen hoe het met de vereniging gaat.
De website van D.S.T. Pegasus is uitgegroeid tot een prachtmedium waar dankbaar gebruik van wordt gemaakt. 

Afgelopen jaar zijn er weer verschillende activiteiten georganiseerd door D.S.T. Pegasus. Het jaar is wederom 
begonnen met de organisatie van de Owee. Op de infomarkt stonden we met een versierde kraam en 
promotiefilm.Op de sportdag hadden we een airtumbling liggen waar weer veel mensen op af kwamen. 
Op de eerste dinsdag van de maand (te onthouden door de sirene die afgaat op de 1e maandag van de 
maand) hebben we de maandelijkse borrel geïntroduceerd. 
Op 10 december kwam Pegaklaas langs met cadeautjes en een dobbelsteen. Na veel limo-jenever vertrok 
hij weer om dronken op zijn vliegende paard naar Spanje terug te vliegen.
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De wedstrijden zijn weer druk bezocht en er zijn dan ook weer veel medailles gehaald.
Echt oefenen voor de wedstrijden werd gedaan op de externe trainingen in Amersfoort, Leiden, Alphen a/d Rijn, 

Nijmegen en Enschede georganiseerd door zusterverenigingen of Pegasus zelf. 
Om halverwege het jaar de mooie sport turnen weer onder de aandacht te krijgen werden er open 
trainingen georganiseerd: een springtraining en een toesteltraining. 

Een nieuw ontstane traditie is het Pegala, ofwel het kerstdiner. Op 5 maart kwam iedereen in zijn 
mooiste jurk, dan wel pinguïnpak, naar de Bolk om te genieten van een 5-gangen diner.

Het eerste halve lustrum van Pegasus viel op vrijdag 8 april, een mooie datum om een feestje te geven! 
De Pegaparty werd gevierd met veel muziek, bier, wijn, chips en een zelfgemaakte Pegataart. De volgende 

dag waren er de Funastics in Maastricht maar daar was iedereen helaas te brak voor.
De laatste activiteit van het jaar was het Pegaweekend. Met ongeveer 15 leden vertrokken we naar Wintelre 

waar we ons tentje opzetten. We hebben geturnd in Eindhoven, heerlijk gebarbecued en we zijn  ’s avonds de stad 
ingegaan waar we meerdere kroegen hebben bekeken. 
In de zomervakantie heeft het overdrachtsweekend plaatsgevonden waarin het inmiddels gevormde 4e bestuur 
ingeleid werd in het besturen van de vereniging. De statuten en reglementen werden doorgenomen en we hebben 
al onze kennis en tips overgedragen. 

We hebben veel nagedacht over de structuur op de training en er zijn verschillende aanpakken geprobeerd. Ook 
hebben we dit jaar veel gefocussed op de communicatie naar en met de leden. Na de wissel-ALV  hebben we nog 3 
ALV’s gehad en we vergaderden elke 2 weken. 

Met plezier en misschien een beetje weemoed kijk ik terug op een mooi jaar bij D.S.T. Pegasus. We hebben bijna al 
onze gestelde doelen bereikt en veel geleerd over diplomatie, samenwerking en organisatie. 

Voor de laatste maal teken ik met gevleugelde groet, 
Amber Balou Vos

Deze tekst is een compilatie van de afgelopen secretariële jaarverslagen.

M
arkus over Peggy: “W

aar hebben jullie dat beestje vandaan? H
et ziet er uit als iets w

at je bij een Barbie koopt.”
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NaWooRd oVERdRaCHT 2010/2011 (door jan)
Aan elke training komt een eind, maar het laatste toestel weegt altijd het zwaarst. Je zou zeggen, de beste bestuurlui 
zitten op de tribune - en dat is ook zo, want als puntje bij paardje komt, valt zelfs de beste komkommer van stal 
wel eens, en waar gesprongen wordt vallen pennies. Maar ja, de morgenstond heeft goud, zilver en brons in de 
mond, en als je ontbijtvergadering secret daar is, denk je al gauw: Ik wil ‘em! Maar laat ik geen oude paarden uit de 
valkuil halen, want dat duurt sowieso vijf keer. Van alle crazy shit we did last year, hebben we genoeg memories, 
en over de mode niets dan groens. We moeten dit moment dan ook niet langer rekken. Ik zal trachten gelijk een 
bruggetje te bouwen naar onze prinsen en prinsessen op witte voltige schimmels. Jullie gaan het stokpaardje van 
ons overnemen, maar laten we hopen dat jullie niet al ons geld in één keer over de balk smijten. Want geef m’n brug 
eens ongelijk: Als jullie er een Janboel van maken komen we de wedstrijdvloer met jullie aanvegen, en dat is niet om 
door een ringetje te halen, of dat nu magnesium of niet. Bee vier, mijn gevleugelde excuses voor dit verbaal vertier 
- waarschijnlijk interesseert het jullie ook geen zier, maar als er nog een paar woorden over de dam zijn volgt het 
bier. Een goed begin is de halve oefening, en oefening baart geen gekluns. Daarom hebben we voor elk van jullie dit 
overdrachtsdocument. Dankzij dit gegeven paard staan jullie binnenkort niet met een mond vol tanden, en ga er nu 
eens niet meneer de voor zitter, maar wees een man met een hamer!
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UNiT SPoRT & CUlTUUR
De Unit Sport & Cultuur is onderdeel van de Technische Universiteit Delft en biedt studenten en medewerkers van 
de TU Delft de mogelijkheid tot persoonlijke vorming en ontwikkeling. Daarnaast draagt de Unit Sport & Cultuur 
bij aan een gezond en sociaal studie- en werkklimaat binnen de TU Delft. We bieden uiteenlopende cursussen, 
workshops en trainingen en zijn de thuisbasis van veel Delftse sport- en cultuurverengingen. De Unit Sport & 
Cultuur is er vóór studenten, medewerkers en burgers en een organisatie die zoveel mogelijk dóór studenten wordt 
gedragen. De organisatie Unit Sport & Cultuur bestaat uit zes afdelingen: Sport, Cultuur, Bedrijfsbureau, Marketing 
& Communicatie, Dynamiek en Horeca.

De unit Sport&Cultuur van de TU Delft werkt samen met 46 studentenverenigingen, 6 Cultuurverenigingen en 40 
Sportverenigingen. In 2008 ontstond de behoefte om een eigen studenten turnvereniging op te zetten door het 
initiatief van een aantal Delftse Studenten. 
30 juni 2008 vond de eerste bijeenkomst plaats met 8 studenten waaronder het toen al gevormde eerste bestuur. 
Deze avond is de huidige naam nog niet bedacht, maar waren Uitgerekt,  eTUrnity en The A-turn wel serieuze opties. 
In navolging van deze bijeenkomst is de naam Pegasus bedacht. Het eerste bestuur heeft een afspraak gemaakt met 
de notaris en op 8 oktober 2008 was de oprichting van Delftse Studenten Turnvereniging Pegasus een feit. Op de 
Owee 2008 maakte Delft voor het eerst kennis met de nieuwe turnvereniging (bron: Wikipedia) 

Sinds 2008 ondersteunt de unit Sport & Cultuur van de TU Delft ook de studenten turnvereniging en heeft het de 
vereniging zien groeien van 13 leden bij de start naar 61 leden in het huidige seizoen. De unit sport ziet in Pegasus 
een jonge, groeiende actieve vereniging waarin sportiviteit en plezier en gezelligheid goed samen gaan. 

Voor meer informatie kan je een kijkje nemen op sc.tudelft.nl of volg ons op facebook
http://www.facebook.com/sc.tudelft en Twitter #TUDelft_SC

Sports & CultureSports & Culture
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CommiSSiES

foco
De FoCo, ook wel gekend als Foto Commissie is een kleine commissie bestaande uit 1 persoon (Thomas).
Ook al is deze commissie onbemand, ze heeft een niet onbelangrijke rol binnen Pegasus.
Deze commissie zorgt er voor dat er foto’s worden gemaakt van alle mogelijke activiteiten en trainingen.
Mocht je je geheugen kwijt zijn na een borrel of feestje, vraag het aan de FoCo en zij kunnen je misschien door middel 
van foto’s terug aan je geheugen helpen. 

Baco
De bestuursadviserende commissie bestaat uit enkele oud-bestuursleden die een formeel aanspreekpunt zijn voor 
het bestuur. In geval van vragen of problemen kan het bestuur bij ons terecht. Dat wij (Carla, Denise, Bianca en 
Jorine) het dit jaar erg rustig hebben gehad, kan alleen maar een goed teken zijn! 

coMa
Coma is een staat van diepe rusteloosheid waarbij de leden pogen te komen tot een steekhoudend ontwikkelingsplan 
voor een zogenaamde Pegabox. De diepte van de effectiviteitsdaling is bij coma alleen nog af te leiden uit bepaalde 
motorische reacties op emailverkeer. Mogelijke oorzaken zijn onder andere: vergiftiging (door drugs, alcohol of 
giffen), algehele bureaucratie en een mate van stuurloosheid. Idealiter zorgt coma voor een optimale conditie van 
turntoestellen van Pegasus. Tevens adviseert coma in de eventualiteit van een materialenplan opgezet door het 
bestuur. Dergelijke situaties hebben zich nog onvoldoende voorgedaan om hieraan wetenschappelijk onderbouwde 
conclusies te verbinden. Coma wordt vaak waargenomen, door niet-patiënten, met WD-40, stukken hout of staal 
en power-tools. Leiders aan coma trachten op velerlei wijze cultuur doorbrekend te werken  middels mondelinge 
communicatie alsmede alle correspondentie, aantekeningen, tekeningen, enige optische en/of elektronisch 
leesbare informatiedragers –niet limitatief hier opgesomd – die betrekking hebben op de kwalitatieve borging van 
turntoestellen of onderdelen hiervan. 
Onderzoek heeft uitgewezen dat tot op heden resultaten schaars, doch niet geheel afwezig, zijn.
Commissieleden: Rian, Roel en Jochem

Webcie
Aangezien ook D.S.T. Pegasus met zijn tijd mee gaat, hebben Jochem en Rian. www.dstpegasus.nl een tijdje terug een 
make-over gegeven, met als doel dit meer te gebruiken als medium. Inmiddels maakt het bestuur goed gebruik van 
de website en onderhoudt Rian de website in zijn eentje, door hier en daar een plugin af te stoffen, typefouten uit de 
code te halen en het uiterlijk van de site hedendaags te houden. Er zit nog veel meer potentie in de website, wellicht 
ook een Pega-app, maar dat is misschien iets voor de volgende WebCie. 

Almanak2.indd   15 17-8-2012   16:00:08



16

fAcEPlAnT
FACEPLANT! Een (turn)term voor een val op je gezicht. Maar het is ook de naam van de spiksplinternieuwe, op 13 
juni 2012 opgerichte, commissie van Pegasus. FACEPLANT staat voor Fantastische Activiteiten Commissie Entertaint 
Pegasussers, Lacht Altijd, Nooit Teleurstellend. 
Lid zijn bij Pegasus biedt al erg veel gezelligheid, maar toch is FACEPLANT in het leven geroepen om nóg meer 
gezellige niet-turngerelateerde activiteiten te organiseren. Zo is er al een geslaagde film-, quiz- en muziekavond 
georganiseerd, maar er is meer op komst. Denk bijvoorbeeld aan een BBQ, dagje snowboarden, wakeboarden, bowlen, 
surfen of lasergamen. Leuke ideëen zijn altijd welkom!
De commissie telt momenteel 2 enthousiaste leden: Lisanne en Mark. Een gek en vrolijk stel samen, maar ze zijn nog 
op zoek naar versterking. Heb jij regelmatig een faceplant en voel jij je geroepen? Zit jij vol goede ideeën? Houd jij 
wel van organiseren? Wil jij verantwoordelijk zijn voor nog meer leuke activiteiten met je Pegasus vrienden? Geef je 
dan op en maak samen met Lisanne en Mark de ultieme FACEPLANT!

Graficie
De GrafiCie is verantwoordelijk voor onder andere het promomateriaal in de OWee. In de eerste jaren van Pegasus 
heeft met name Elke zich ingezet voor promofilmpjes, posters, flyers en stickers. Bianca en Jochem hebben het nu 
van haar overgenomen. Het eerste resultaat van hun creatieve werk is het promofilmpje van afgelopen OWee. Ook 
het maken van deze Almanak viel onder gedeelde verantwoordelijkheid van de Grafici.

Pageturner
Wij (Charlotte, Ellen, Benoît en Bianca) doen heel erg ons best om de site up-to-date te houden, met stukjes over 
activiteiten, roddels, rare uitspraken, wistjedatjes, foto’s en meer. Deze stukjes worden niet alleen door ons geschreven 
maar bij voorkeur door de leden zelf. Dus heb je iets heel leuks te vertellen dat je met iedereen wilt delen, stuur het 
dan in een mailtje naar pageturner@dstpegasus.nl. Dan zorgen wij dat het op de website terecht komt.

Trainer
Peter Timmermans is sinds 2011 de vaste trainer van D.S.T. Pegasus. Elke dinsdag en donderdag 
verzorgde hij het afgelopen jaar de trainingen van zowel de beginners als de gevorderden. 

 

Jan: “Ik w
eet al w

at m
ijn functie is deze vergadering, Ik ben koffiejuffrouw

!”
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ZUSTERVERENigiNgEN

STUGG - GRonInGEn
Het is een warme zondagavond in mei. De leden van STUGG zitten 
te genieten van een lekker koud biertje en wijntje langs de grachten 

van het mooie Groningen. Ondertussen wordt de maandelijkse pubquiz gespeeld 
waar onze STUGG teams altijd strijden om de felbegeerde eerste plaats. “Hoe heet 
het spookschip uit de zeventiende eeuw dat nooit de havens kan bereiken en 
daarom voor eeuwig de oceanen moet bevaren?” Hé dat weet ik, roept opeens 
iemand. “Dat is het thema van de almanak van Pegasus, The Flying Dutchman!” 
Tenminste 1 antwoord goed vanavond! Uiteindelijk hebben we niet de eerste 
prijs behaald. Maar dat geeft niet want zoals de meeste avonden in onze mooie 
studentenstad was het ondanks ons verlies zeker weer een geslaagde avond.
Groeten vanaf onze spookboot gelegen in de grachten van Groningen 
Het bestuur van STUGG

U-turn: Pegasus ziet ze vliegen! - UTREcHT 
Al vele jaren genieten de turners en turnsters van Pegasus van de luchtstromen hoog boven de grond. Al salto’s 
spingend – voor- en achteruit – en reuzend om de liggers van de brug en het rek, suizen hun oren door de 
drukverschillen. De leden vliegen door de lucht, zo hoog dat ze 
met hun hoofden in de wolken zitten.
Nu een nieuw tijdperk is aangebroken voor deze hoogvliegers, 
willen ze hun turngedrag naar een hoger niveau tillen. Daarom 
verplaatsen ze hun sportzaal naar het dek van de Flying 
Dutchman, zodat ze nog hoger door de lucht kunnen gaan.
We wensen hen veel succes deze nieuwe jaren en hopen dat 
Pegasus hoog de lucht in kan knallen.

Rick O
: “Ja m

aar Jorine steekt ook niet.” Jochem
: “N

ee, m
aar dat is ook jouw

 taak ;)”
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Euroturn - RoTTERDAM
The Flying Dutchman, een spookschip dat eeuwig 
ronddwaalt over de zeven zeeën, maar nooit aan wal zal 
geraken, best wel een sneu verhaaltje eigenlijk. Gelukkig 
kunnen we jullie verzekeren, dat wanneer Pegasus zich 
ooit een verloren schip zou voelen, jullie altijd terecht kunnen bij jullie allerliefste zusjes van Euroturn. Zonder graps; 
vliegen kunnen jullie als de beste (in tegenstelling tot de naamgenoot van dit thema, die de helft van de tijd stil 
staat in de Efteling), dat hebben jullie immers vaak genoeg bewezen wanneer jullie ons kwamen verblijden met jullie 
gezelschap tijdens de trainingen. Dutchman tja ja… wat zullen we daar over zeggen, dat zijn de meeste van jullie 
ook (bij benadering althans). Veel plezier in ieder geval met het lezen van deze mooie almanak! Toen kwam er een 
Dutchman aangevlogen en die blies het schip weer verder en dit verhaaltje uit.

linea Recta - EnScHEDE 
Vliegen, willen we dat niet allemaal? Is dat niet hetgene waar we allemaal als kind van 
droomden? En nu, jaren later, proberen we allen nog kleine momenten van deze droom te 
verwezenlijken. We zijn allen lid van een turnvereniging, waar we springen, vliegen, vallen 
en weer opstaan. En zo is het leven, springen, 
vallen en weer opstaan. Een wijze levensles als 
ik het zo mag zeggen, altijd door blijven gaan.
En misschien kunnen we dan niet echt vliegen, 
en zijn onze vluchten van korte duur. Zelfs 
als we niet kunnen vliegen is er geen 
reden om te stoppen. 

Waarde leden van Pegasus, ook in deze tijden van 
economische crisis, Halbe-heffingen en dalend activisme, 
wat er ook gebeurt, stop niet met turnen, stop niet met 
activisme, stop niet met commissies, stop niet met besturen! 
Wees enthousiast en gemotiveerd, ga er voor, ga door!

Almanak2.indd   19 17-8-2012   16:01:44



20

Suca - EInDHoVEn
Het echte verhaal van de ondergang van The Flying Dutchman:
Van der Dekken kijkt vanaf het dek toe, als er wel iets heel bijzonders 
gebeurt. Een vliegend paard staat op het punt om op het dek te 
landen. “Wat is dit voor wezen?”, roept een van de matrozen. “Het 
ziet er uit als een paard, maar het heeft vleugels en kan vliegen.” 
roept een andere. Van der Dekken herkent het wezen uit een boek 
“Het is een pegasus, een vliegend paard”, zegt hij.
Het moment dat de pegasus landt, zet de storm weer de kop op, als donderslag bij heldere hemel. De bemanning 
van The Flying Dutchman, nog steeds verbaasd over de pegasus, kan zich niet op tijd voorbereiden. De pegasus 
die voor de storm heil zocht op het schip, daarentegen wel. De enige overlevenden van de storm was de pegasus, 
die op The Flying Dutchman was geland. Hij verliet het schip, wat Zuid-Afrika nog jaren zou teisteren.

Split - WAGEnInGEn
Na een erg pittige, maar zeker ook gezellige training besluiten enkele trouwe Splitleden langs de Rijn terug te 
fietsen. Door de ietwat te laat geworden borrel zit de sfeer er goed in. Het water ligt er betoverend bij. Dan zien ze 
plots iets in de verte bewegen. Was het een flard mist, een schaduw of toch… iets anders? 
In plaats van af te slaan naar het centrum van het prachtige Wageningen, gaan ze verder 
over de dijk in de hoop het verschijnsel nog een keer te zien. Opeens doemt het voor ze op. 
Het lijkt wel een soort schip, dat zich razendsnel over het water beweegt. Maar dat kan toch 
helemaal niet? Lichtelijk overmoedig wordt de achtervolging ingezet. Na de bocht hebben 
ze eindelijk vrij zicht op de rivier. De Rijn is net een spiegel. Nergens is meer iets bijzonders 
te bekennen. Was het schip zo snel dat het uit het zicht verdwenen is of hebben ze het zich 
maar ingebeeld? Misschien volgende keer maar een biertje minder nemen…

Saturnus - MAASTRIcHT

plots iets in de verte bewegen. Was het een flard mist, een schaduw of toch… iets anders? 
In plaats van af te slaan naar het centrum van het prachtige Wageningen, gaan ze verder 
over de dijk in de hoop het verschijnsel nog een keer te zien. Opeens doemt het voor ze op. 
Het lijkt wel een soort schip, dat zich razendsnel over het water beweegt. Maar dat kan toch 
helemaal niet? Lichtelijk overmoedig wordt de achtervolging ingezet. Na de bocht hebben 
ze eindelijk vrij zicht op de rivier. De Rijn is net een spiegel. Nergens is meer iets bijzonders 
te bekennen. Was het schip zo snel dat het uit het zicht verdwenen is of hebben ze het zich 

Saturnus - MAASTRIcHT

Ariën: “Ik ben Pegafiel.”
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Saltare - TIlBURG
De Flying Dutchman, dé Hollandse legende over een eeuwig doorvarend, 
supersnel schip. Wat de Flying Dutchman en TSTV Saltare met elkaar gemeen 
hebben? Daar zullen we eens iets over vertellen. Wij hebben als net opgestarte 
turnvereniging een vliegende start gemaakt, en daar stoppen we niet! Het is 
zo gezellig bij onze trainingen, dat iedereen op maandag bijna komt aanvliegen 
zodat we weer snel kunnen trainen. En zijn we daar eenmaal bezig, dan vliegen de 
studenten door de lucht. Reuzen aan de rekstok, series doen op de airtumblingbaan, 
springen op de grote trampoline en salto’s van de balk. En dat allemaal onder toezicht van de kapitein, in ons geval 
Michel. Ja, de Flying Dutchman en Saltare hebben veel gemeen. We kunnen alleen maar hopen dat wij ook eeuwig 
door kunnen gaan. 

Kunst - nIJMEGEn
De eerste hete dagen gehad, we zitten in de zomer. Geen wonder dat de zoete, natte zweetlucht wanneer je de zaal 
binnen loopt je verwelkomt. Niet alleen de lucht, maar ook het zien van donkere plekken rond de oksel en zweet 
druppend langs de slapen, geeft je als turner of turnster een goed en lekker gevoel. En dat in combinatie met het 
stof van magnesium maakt je duidelijk dat je weer in de turnzaal bent. Elke vereniging heeft zo zijn KUNSTen en 
kwaliteiten. Ieder zo zijn eigen ding. Maar 1 ding hebben we zeker gemeen en dat is die bekende lucht en ervaring 
wanneer je de turnzaal binnen loopt. 
Pegasus is nog niet zo heel lang bekend, maar heeft zijn naam al krachtig en stevig tussen de grote 
zusterverenigingen neergezet. Pegasus is een elegante verenging die met hun mascotte verschillende 

zusterverenigingen weet af te leiden. Als 
veerkrachtige sterren aan de hemel laten 
zij steeds meer van zich zien en horen. Het 
is dan ook niet verkeerd om te zien dat ze 
hun mythologisch imago verder uitbouwen.  

       

                                  

De Flying Dutchman, dé Hollandse legende over een eeuwig doorvarend, 
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NSk mEERkamP 2011, dElFT (door ellen en charlotte)
Het begon allemaal op de hele vroege zonnige morgen, van 21 mei 2011, in sporthal de Buitenhof in Delft. Nou, 
eigenlijk begon het voor de NSKCie al maanden eerder met de voorbereiding van deze geweldige dag. Alles was tot 
in de puntjes verzorgd en deze dag was er zeker een om trots van te worden! Lees verder over het grote succes van 
het NSK 2011 in Delft. Om 8 uur ‘s ochtends verzamelde zich een groep Pegasusleden zich bij sporthal de Buitenhof. 
Vol goede moed begonnen de sterke mannen en vrouwen alle toestellen naar de zaal te slepen en op te bouwen. 
Om half 11 stroomden de eerste enthousiaste turnsters en turners de zaal binnen, ze waren vanuit alle windstreken 
naar ons prachtige Delft gekomen. 
Na een gezamenlijke warming up kon de wedstrijd om half 12 beginnen. 
Helaas was de wedstrijd voor Jette snel afgelopen, op het onderdeel sprong maakte ze een rare pijnlijke landing. 

Na de wedstrijd volgde er een demonstratie wushu gegeven door het pegasuslid Guan. Na de demo mocht iedereen 
deelnemen aan een korte workshop. Na al dit moois volgde er een minder interessant deel van de wedstrijd, namelijk 
het grote opruimspel. Toen ook alle toestellen weer van de trap af waren gesjouwd, de zaal bevond zich om een 
duistere reden op de eerste verdieping, kon de prijsuitreiking beginnen. Namens Pegasus zijn weer een aantal mooie 
prijzen in de wacht gesleept. Emma Heitbrink is zesde geworden in de categorie dames 1. Carla Velraeds haalde de 
zilveren medaille binnen op het niveau dames 3. Charlotte Zohlandt wist een zilveren medaille binnen te halen in 
de categorie dames 4. In dezelfde categorie werd Iris van den Brink 9de, Bianca Willems 11de en Kelly de Vos 17de. 
Max Fleer werd tweede in dames 6. 
Ook de heren waren weer volop aanwezig, zij hebben de volgende resultaten behaald. In de categorie 
heren 1 wist Daan Vermeij de zilveren medaille te winnen, werden Jimmy Munnix en Ariën de Bok 3de, 
werd Roel Koole 5de, en werd Jan van der Ham 10de. In niveau heren 2 werd Witek Nawara 2de.  
Jérôme Potma wist de gouden medaille binnen te halen in het niveau heren 3. 

Ondertussen waren Denise Stoeller en Ellen van der Linden naar de feestlocatie afgereisd om de eetzaal 
klaar te maken voor het diner en om de feestzaal in Hawaïaanse kerstsferen te hullen. Naarmate de tijd 
vorderde kwamen er steeds meer Pegasus handjes helpen. Het diner was goed verzorgd en dat was wel 
nodig ook na zo’n sportieve dag die nog lang niet af was gelopen! 
Na het diner, waarbij de NSKcie bedankt werd met een fles Schrobbelèr en bloemen, kon het grote 
kerstfeest beginnen. Iedereen hulde zich in de meest bijzondere outfits, maar de Pegazusjes wisten toch 
de eerste plaats te behalen, met hun groene hoela rokjes en groene kerstmuts bikini’s. Na de nodige liters 
bier kregen zij nog meer bier in een heel bijzondere mok, het was namelijk het hoofd van de grote Hawaïaanse 
god Peggilulu! 
Met dank aan Emma’s vader, die bereid was om een vrachtwagen met toestellen vanuit het oosten van het land naar 
Delft te rijden. 

Almanak2.indd   22 17-8-2012   16:02:28



2323

Almanak2.indd   23 17-8-2012   16:02:52



24

PEgaSUSWEEkEN d 2011 (door ellen en charlotte)
Het Pegasusweekend begon op de regenachtige vrijdagmiddag van 10 juni, met een lange rit richting het mooie 
Eindhoven, om precies te zijn Wintelre. Eenmaal aangekomen op camping ’t Dekske werd de tent opgezet waar we 
gezellig met z’n allen in zouden slapen. Jette beweerde dat de tent voor 14 personen was, maar toen deze opgezet 
was bleek de tent misschien toch een iets kleinere capaciteit te hebben,  ook dan de 13 die we nodig hadden. Het 
luchtbed van Thomas bleek zo immens groot dat niet nader te noemen personen deze de tent hebben uitgegooid, 
met de boodschap dat als die daar op wilde slapen hij dat maar buiten moest doen. Maar hoe dan ook, knus was het 
binnen zeker.

Toen iedereen op de camping aan was gekomen was het ondertussen al etenstijd en werden er pizza’s besteld. 
Gelukkig begon het weer zachtjes te regenen waardoor er al schuilend onder de luifel van de tent en de achterklep 
van Jette’s auto, de pizza’s dankbaar naar binnen werden gewerkt.Omdat iedereen het een beetje koud gekregen had 
kwam Luc op het idee om te gaan zappen, een spel wat toch nog vrij ingewikkeld bleek te zijn. Al zouden we later 
op de avond ontdekken dat het gemiddelde Pegasus lid in het algemeen niet zo goed in spelletjes. Toen werden we 
door Amber bij elkaar geroepen, we zouden het hele weekend lang het moordspel gaan spelen. Iedereen kreeg een 
kaartje met de naam van iemand anders er op, je moest proberen deze persoon te vermoorden, zonder dat iemand 
anders het kon zien of horen. Daarna begon het beschaafde deel van de avond. We trokken met z’n allen naar de 
parkeerplaats om er zeker van te zijn dat de rest van de camping geen overlast aan ons zou ondervinden. Natuurlijk 
was hierbij ook de nodige drank aanwezig, bier, wijn en wodka bitter lemon. Eerst werd er nog even rustig gepraat 
maar al snel waren we toe aan de drankspelletjes. We begonnen met juffen, het leek even goed te gaan, maar steeds 
strandden het rondje bij de zelfde persoon, genaamd Jan. Thomas en Luc besloten dat we dan maar een makkelijker 
spelletje moesten gaan doen, en zo kwam balletje balletje op tafel, wat een niet veel groter succes bleek te zijn dan 
juffen. Veel simpeler dan het spel “ik heb nog nooit” kon het volgens de jongens niet dus zijn we daar mee begonnen, 
en het werkte. Wat er gezegd is blijft tussen de deelnemers, maar we zijn zeker een aantal zeer bijzondere dingen 
tegen gekomen.
Toen vond men het tijd om te gaan slapen, de rest van de camping was al in diepe rust toen Pegasus er weer 
overheen banjerde. Dat ging wel met enig geluid gepaard, omdat er toch de nodige hoeveelheid alcohol 
genuttigd was. Bij de tent terug gekomen werd het eerste lijk ontdekt, Dennis had helaas het loodje gelegd. 
Daarna moest er nog over de slaapplaatsen van Thomas en Evert heen gestruikeld worden, om dan uiteindelijk 
je eigen luchtbed of matje te bereiken.

De volgende ochtend, op een niet meer te achterhalen tijdstip, ontwaakten we in de grote, warme, en 
tevens stinkende tent. Het was tijd voor veel ontbijt en veel douche! Aan het begin van de middag was 
iedereen zo ver en konden we richting de turnhal in Eindhoven vertrekken. Ellen en Charlotte hadden 
een plaatsje bij Thomas in zijn Belgische mini geclaimd, maar werden daar helaas nog brakker van dan 

Jan tegen Jorine: “Zo, jij hebt een zachte poes!” Jan diezelfde avond tegen Luc op Jorine’s bed: “Zo, jij bent stijf!”
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ze al waren.
En toen het turnen zelf nog, voor de een wat productiever dan de ander. Omdat de zaal over twee grote trampolines 
naast elkaar beschikte zijn Thomas en Jerome direct aan hun goede voornemen begonnen, synchroon grote 
trampoline springen voor het spring NSK onder de duim krijgen. Ook Jochem wist een nieuw trucje te doen, het was 
in Eindhoven dat hij voor de eerste keer zonder klosjes om de rekstok reusde. Verder trokken de heren natuurlijk 
weer voor een groot deel hun shirt uit, zat Arie zonder twijfel heel comfortabel vast in de springgordel, en zijn we 
uiteindelijk toch met zijn allen in de valkuil beland, waar de meisjes weer niet meer uit konden komen omdat er een 
dikke mat op hen geland was.

Van al dat trainen krijg je trek, dus er moesten boodschappen gedaan worden voor de barbecue. Niet geheel verstandig 
stemden de heren er mee in dat de dames boodschappen gingen doen. Ja, de rolverdeling werd er niet veel beter van. 
Dus vertrok het groene busje met daarin Jorine, Ellen, Jette, Amber en Charlotte richting de supermarkt. Achteraf 
bleek het niet zo handig om ingevroren vlees te kopen, dit moest onder een warme douche ontdooit worden. En 
het schiet ook niet erg op als dan blijkt dat er een gat in de verpakking zit waardoor je vlees verzuipt. Ook werden 
er voldoende sausjes, brood en salades gekocht. Na wat gemopper van de heren (lees: Thomas), was iedereen toch 
lekker aan het eten. Nadat iedereen verzadigd was en uitgebuikt, ging iedereen zich klaarmaken om te stappen! 
We vertrokken met enkele auto’s richting het bruisende stadsleven van Eindhoven. Bleek dat we in 
een parkeergarage geparkeerd hadden met bovenop een groot studentenfeest op een plein. Hier 
hadden we ons even tussen gemengd en vervolgden later onze weg naar de cafés. Het was een lange 
gezellige nacht, er werd volop gedanst en gedronken.

Na al die alcohol kwam dus het 5x verhaal. Het groene busje vertrok na het stappen weer 
richting de camping. Dit keer waren de inzittenden Ellen, Charlotte, Arie, Jette, Luc en Amber. 
Met een navigatiesysteem op de telefoon hoefde dit geen moeilijk te voltooien rit worden… 
maar dat bleek toch anders te verlopen. Eindhoven had namelijk veel wegwerkzaamheden, en bleken 
wij hier nou precies doorheen gestuurd te worden! Zo strandden we in een doodlopend straatje en moest 
er gekeerd worden. Dit bleek makkelijker gezegd dan gedaan, want Amber zat achter het stuur in Jette haar 
auto. Met de instructies van Jette probeerde Amber, beland tussen twee stoeprandjes, de auto te bevrijden. 
Maar Jette had de hoop al opgegeven: ,,Dit gaat sowieso 5x duren jongens!”. Omdat niet iedereen hier wijs 
uit kan maken zullen we het even vertalen naar Nederlands: ,,Deze terugrit naar de camping gaat sowieso 5x 
langer duren dan de heenreis naar de stad!”.

De volgende ochtend werden we weer gewekt door een warm zonnetje dat de tent omtoverde tot een oven. 
Met brakke hoofdjes werd er ontbeten, gedoucht, omgekleed en opgeruimd. De auto indeling werd weer 
vastgesteld en de terugrit naar Delft vormde de afsluiting van een zeer geslaagd Pegaweekend!
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PEgaPaRTY: PEgaSUS 3 JaaR (door charlotte)
Op zaterdag vierden we een mooie dag met een grote groep Pegazusjes en Pegabroertjes. Want op 8 oktober 2011 
werd onze mooie vereniging 3 jaar jong! Het feestje begon om 4 uur ‘s middags en ging door tot in de late uurtjes.

Het feest werd gevierd bij Mark thuis, op de Korvezeestraat. De GR was mooi versierd met ballonnen en slingers 
en er waren snoepjes in overvloed! Iedereen was in pyjama of badjas, omdat het een pyjamafeestje was. Neem een 
kijkje in het fotoalbum om de prachtige badjassen van Witek en Hildo te zien, of the pyjama van Vos! Al snel waren 
er veel Pegasussers van de partij, en onze oud voorzitter Jan had een Schrobbelèr taart gebakken die ter plekke werd 
versierd. Hij smaakte heel goed! Toen was het tijd om de cadeautjes uit te pakken. Rick Oppedijk had een echte valkuil 
met schuimblokken gemaakt voor Peggy, waar zij vervolgens een groot deel van de avond in heeft liggen chillen.

Nadat iedereen zijn taart op had, begonnen we met het spelen van spelletjes. Eerst werd getest hoe goed Pegasussers 
een vaste hand hebben, met een spel waarbij een ijzeren ring over een gekronkelde ijzerdraad bewogen moest worden, 
zonder het ijzer te raken. Ook was er een kracht/uithoudingsvermogen-test. Er werden twee stokjes opgehangen, 
waaraan iedereen zo lang mogelijk moest blijven hangen. Degene die uiteindelijk het langst bleef hangen was Mark. 
Ook was er het welbekende spel juffen, waarbij Jan wederom zijn rekenkunsten kon laten zien. Het Pegalogo werd 
getekend op straat met stoepkrijt, terwijl vanaf het balkon aanwijzingen werden gegeven. Hierbij 
bleek dat Mark nog maar eens moet oefenen… Een spel dat ook niet achterwege 
mocht blijven was het versieren van cakejes. Met slagroom, snoepjes en siroop mocht 
ieder Pegabroertje of –zusje een door Ellen en Jorine versgebakken muffin versieren!

Het laatste spel was het stukslaan van de piñata. Hierbij zou Ariën wel eens 
laten zien wat hij in huis had, maar tevergeefs, Peggy bleek onverwoestbaar. 
Uiteindelijk, in de strijd tussen Ariën en de piñata, verloor de bezem. Nadat de 
conclusie getrokken was dat Peggy toch echt niet zomaar op zou geven, besloot 
Ariën haar met blote handen te verscheuren. En daar waren de snoepjes! 

Toen al het snoep op was en iedereen toch een beetje honger begon te krijgen, werd 
te frietpan aangezet. Het bestuur ging aan de slag met het bakken van frieten, vlees 
en vegahapjes, terwijl de feestgangers de kinderspelletjes hadden laten liggen om te 
kingsen. De frisdrank was ondertussen al een tijdje ingeruild voor bier en wijn. Later op 
de avond, onder het rijkelijk vloeien van de drank, kwam Luc tot de conclusie dat Jette er 
toch echt uit zag als een cheerleader, gaf Vos zich bloot en werd Arie steeds intiemer met 
Peggy (wat volgens mij overigens was om het goed te maken nadat hij haar evenbeeld 
had vermorzeld). Om 12 uur was Thomas niet meer jarig, en Jorine wel.
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BEgRoENiNg 2011 (door benoît)
Op 23 november was het zover, ’s avonds werden de pegaturners op de Paardenmarkt verwacht voor de 
begroeningsdag. Hier zouden de nieuwe leden van ons geliefde Pegasus geïntroduceerd worden. Om 20:45, onder 
het oog van het 4e bestuur en rond het symbool van Pegasus gemaakt van lichtjes, begon het.

Onder het woord van Luc en de blik van alle andere pegaleden werden de nieuwe leden naar voren geroepen om 
de kleuren van de vereniging op hun wangen geschminkt te krijgen door Emilie. Hierna kreeg het nieuwe lid van 
Charlotte een shotje die onder een gezamenlijke groene juich werd gedronken. Het pegasusje kreeg als afsluiting een 
kusje van het nieuwe lid. Nadat alle nieuwe leden waren begroend en dus volledige pegaturners waren geworden, 
werd het pegalied gezongen en werd er nog een gezamenlijk shotje gedronken.

Toen was het tijd geworden om ons naar Gasterij ’t Karrewiel te begeven om te genieten van een avond bowling. 
Genietend van een drankje gingen we bowlen met als doel om de beste turnende bowler te zijn. Sommigen gebruikten 
hun beste bowling skills om de hoogste score te halen en anderen gooiden de bowlingbal turnend vooruit. Er waren 
definitief mooie acties te zien, zoals Thomas die de bal vooruit duwde in het midden van een handstand. Maar voor 
de echte show moest er eigenlijk worden gekeken naar Hildo, die blijkbaar nooit had geleerd om normaal te bowlen, 
aangezien elke gooi wel werd begeleid door een mooie, zo niet rare, actie.

Nadat we helaas uit de Gasterij werden geschopt, werd het tijd om naar café De Engel te gaan, om nog even te 
genieten van pegataart en een paar welverdiende drankjes (lees: vooral bier). Uiteraard werd het tijd om de bowling 
prijs aan de winnaar te geven. Deze werd uiteraard gewonnen door Hildo. Het betekende niet dat de avond klaar was: 
het licht ging pas uit toen het laatste pegalid niet meer kon blijven staan.

M
arkus: “Je kunt niet doodgereden w

orden door een ICE, de luchtlaag duw
t je opzij.” M

ax: “Jaw
el, m

ij is het gelukt!”
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NSTC1 2011, ENSCHEdE (door elgar)
Tè vroeg in de morgen, op een zaterdag. Natuurlijk veel te laat opgestaan.

Begon het avontuur in Enschede, het NSTC!
Nog maar een paar weekjes meegedaan met de Pegasussers, maar dat maakte niet uit, werd mij 

verteld.
Met een uurtje voorbereiding op donderdag, nauwelijks tijd om oefeningen te bedenken, maar dat moest dan maar.

Na een paar uur rijden eindelijk in Enschede aangekomen, konden we gelijk omkleden, want de wedstrijden zouden 
snel beginnen. 
Toch wel een beetje zenuwachtig voor het eerste toestel, maar dat werd al gauw minder toen er een banaan en twee 
verdwaalde free-runners hun kunstjes hadden vertoond.
Telkens tijdens het inturnen voor het toestel nog snel een oefening bedenken, en langzaam kwamen de oefeningen 
van een ver turn-verleden naar boven drijven.
Uiteindelijk mocht ik dan ook niet klagen over het resultaat.

Na de reguliere wedstrijden ging opeens iedereen zich verkleden en konden er mannen met tutu’s en bh’s gezien 
worden, en werd de superioriteit in lenigheid van de turnsters getoond in de ringen.
Ook werd het evenwicht van de heren beproefd op de balk, en de kracht van de vrouwen op de gelijke brug.

Na een zware beproeving overdag, konden de turners en turnsters de lenigheid en kracht van hun maag en lever 
gaan beproeven in de plaatselijke après-turn bar.
Het barretje stond al snel vol met brandweervrouwen, politiemannen, doktoren met botten en een enkeling waar het 
verband van zijn outfit moeilijk te zien was.
Na een avond goed vermaak en een ochtend met tegenvallende topturners was het toch weer tijd om naar het 
vertrouwde Delft terug te keren.

H
ildo: “In de strijd tussen Ariën en Pegajata is de grote verliezer de bezem

.”

Almanak2.indd   30 17-8-2012   16:04:51



31

EXTERNE TRaiNiNg VaN PEgaSUS (door markus)
Een tijdje geleden, nog maar een dikke week terug,
bewees Pegasus de die-hards niet te vallen in de rug.
Er werd een externe training georganiseerd in Alphen aan den Rijn,
en hoe zou het ook anders kunnen, natuurlijk op zondag ochtend - wat fijn.

Want de verjaardag van Pega lag niet lang terug,
dezelfde nacht werd gezopen, gelachen en niet te vlug.
Dus versterking uit R’dam, A’dam en Utrecht kwam erbij,
vol energie en enthousiasme; een beetje aan het opscheppen – vonden wij.

Eerst lagen wij nog in de valkuil uit te brakken 
en op de vloer lieten wij lomp de botten knakken.
Maar toen wij eens wakker werden stond de rest van de zaal erg versteld,
want van de groene kracht, elegantie en lef had hun namelijk nooit iemand wat verteld.

De ene die bij de dubbele salto zonder vrees met zijn gezicht de dikke mat ging aanvallen,
de andere die met een gestrekte tsuki (nu wel zo als het hoort) óp de mat ging knallen.
Met veel lol ging het drie uur nog door totdat de adem week,
maar de groene bikkels hielden niet op totdat elke spier werd gekweekt.

Doodmoe maar met veel nieuwe trucjes, blauwe plekken en zere spieren,
ging ‘t weer naar huis – sommige met trein, andere (gelukkige) in de auto 
met z’n vieren ;-)
Zo eindigde de dag die heel brak begon,
vol moed, kracht, heldendaad en de ondergaande zon!

De turnfanatici en niet alleen zij weten het heel goed,
veel erger dan de ochtend erna is het wachten op de 
volgende training,
dus zou ik zeggen lief bestuur, organiseer die maar met veel 
spoed! 
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NSTC 2 2012, UTRECHT (door rick oppedijk)
Op zondag 12 februari was het weer tijd dat onze pega broertjes en zusjes hun groene turnskills voor zich lieten 
spreken op het NSTC2 in Utrecht. Ja je leest het goed, de wedstrijd was ditmaal op zondag wat voor een extra 
uitdaging zorgde want er werd uiteraard wel gewoon gefeest op zaterdag avond, met als thema Casino Royal! Met 
veel pijn, moeite, bloed, zweet en een giechelende Jette werd er een compleet kaartspel aan kostuums in elkaar 
gezet voor het feest. En het resultaat mocht er wezen, de pegasussers waren duidelijk de Best Dressed. Al dit gefeest 
heeft  de turnskills echter niet aangetast want de wedstrijd werd een groot succes met veel eremetaal (14 stuks), 
persoonlijke overwinningen en nieuwe tricks.

Op de brug overwonnen Ellen en Charlotte hun angst voor de salto en liet Jorine een mooie ondersprong zien wat 
haar goud opleverde in Dames 6. Ook pakte ze brons op balk. Jette en Max deden mee in Dames 5 waar Max de eerste 
plek opeiste. Ellen, Annette, Charlotte en Iris deden aan Dames 4 mee waar Iris er met het brons vandoor ging. Emma 
draaide ook een solide wedstrijd en werd knap tweede in Dames 2.

Op de rekstok deed Markus een juichende streksalto, liet Arie een hele draai tot mixed greep zien en turnde Roel 
een perfecte oefening met als slot een dubbel salto tot stand. Op brug lieten Luc en Mark hun creativiteit zien, Luc 
kwam met een nieuw balansonderdeel en Mark met een spectaculaire afsprong: de Hoedemaker, wat hem een 3de 
plek opleverde. Op voltige en ringen pakte Mark het zilver en op rekstok de gouden plak! Luc werd op ringen derde, 
op vloer tweede en mocht op sprong het hoogste schavot bestijgen. Hildo vermaakte ons met een breakdance 
vloeroefening op muziek en mocht op sprong de bronzen medaille ophalen. Dirk turnde een goede 
wedstrijd en verraste met een salto halve draai op ringen. Jochem en Jan deden mee als veteranen 
en werden respectievelijk eerste en derde. Markus en Marcel grepen helaas net naast de prijzen met 
een 4de en 5de plek in Heren 2. Ook Roel, Arie en ikzelf turnden een goede wedstrijd en werden 
respectievelijk vierde, vijfde en zevende in Heren 1.
Al met al was het een zeer gezellige en geslaagde wedstrijd!
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PEgak laaS (door charlotte en ellen)
Rond half 9 begon het zenuwachten op de Goedheiligman in OostIndiePlaats 75. Brave en stoute Pegazusjes en 
broertjes verzamelden zich hier bij Thomas thuis. Om 9 uur kwam hij dan eindelijk! Thomaklaas maakte zijn grootse 
entree met aan zijn zijde PeggyPiet en PenniePiet.

De avond begon met het eten van pepernoten en snoepjes onder het genot van een biertje of wijn. De tafel vulde 
zich al snel met kadootjes. Toen bijna iedereen er was, sloeg Thomaklaas zijn grote almanakboek open en riep hij 
de pegasusjes allemaal een voor een naar voren. De pegazusjes en sommige pegabroertjes (Luc en Benoît) mochten 
bij Sint op schoot komen zitten, Rick pas nadat hij voor Thomaklaas had opgedrukt. De rest van de kinderen moest 
op hun knietjes voor Thomaklaas. Thomaklaas bleek te beschikken over de diepste geheimen van deze jongeren, 
waardoor soms de wangetjes rood kleurden. Gelukkig kregen ze toch allemaal een pepernoot. Toen Mark eindelijk 
ook weer van zijn knietjes af was gekomen, kon het dobbelspel, na de nodige ongeregeldheden, eindelijk beginnen.

Er waren veel kadootjes meegenomen voor de Pegasussers, dus het spel duurde zeker 5x. Na een hoop geruil, gehuil 
en gelukkig toch ook blijdschap, eindigde het spel met voor iedereen iets leuks. Het was tijd voor een groene skittle-
melange, wodka en rum! Later op de avond kwam nog meer sterke drank boven tafel, iets waar veel Pegasussers ook 
de volgende dag nog aan herinnerd werden.

Thomaklaas is natuurlijk niet meer de jongste, en na wat bier, sterk, bier en nog wat sterk, kroop de 
oude man vroegtijdig zijn bedje in.  Dit was natuurlijk niet slim, want alle zatte en stoute Pegasussers 
liepen nog vrolijk in het huis rond! Gelukkig voor de groene Sint hadden deze turnertjes geen slechte 
bedoelingen en lieten hem, op zijn oude dag, rustig in zijn bed liggen. Na wat performances op foute 
muziek door onze secretaris en commissaris intern keerden na de minder grote schoonmaak ook 
de laatste feestgangers huiswaarts.
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doEkEN, aERial TiSSU, goRdiJNEN! (door kelly)
In 2008 zag ik een meisje bij Holland’s Got Talent; Daniëlle 
Bubberman. Haar auditie en finale deed zij met doeken, 
waar ze in klom en vervolgens weer uitrolde. Meteen was ik 
verkocht, dat wilde ik ook! Niet denkend dat ik dit zelf ook écht 
ooit eens zou doen, ben ik meteen op zoek gegaan op internet. 
Filmpjes, Hyves (hahaha, goeie ouwe tijd), circusscholen, wat 
een gedoe! 

Toen vond ik een foto op de Aerial Tissu Hyve van een meisje. 
Zij kon mij vertellen wat voor stof de doeken waren en samen 
met een vriendin ben ik toen stof gaan kopen. Eenmaal weer in 
Zaandam ben ik met mijn moeder de zijkanten van de twaalf 
meter stof gaan naaien, wat een werk! Een week later konden 
we oefenen. Klimmen was stiekem nog best lastig, maar al 
snel werden we beter. 

Na wat kleine optredens ging ik studeren in Delft. Toen heb ik even een jaar niets aan mijn ‘gordijn-skills’ gedaan. 
In juni 2011 was mijn comeback op het Moise Festival in Zaandam, waarna ik toch weer besloot om verder te gaan. 
Dat jaar ben ik bij Peter in Bleiswijk gaan trainen, superleuk! Daar heb ik in januari een demo gedaan en toen had ik 
eigenlijk voor mezelf een beetje besloten ermee te stoppen en me fulltime op mijn studie te focussen. 

Gelukkig had Holland’s Got Talent op een of andere miraculeuze wijze mijn filmpjes op youtube gevonden en mij 
gemaild met de vraag of ik met spoed terug kon bellen! Na de laatste tien minuten van college meteen gebeld en 
zij waren superenthousiast! Gelukkig maar, anders zat ik nu thuis op de bank achter m’n laptop niet dit stukje 
te schrijven ;). 

Met de mooie woorden van Gordon ‘Jij bent echt het absolute voorbeeld van Holland’s Got Talent!’ besloot ik 
om superhard aan mijn Live Show act te gaan werken. Na het maken van een pakje, nog een pakje, nieuwe 
doeken kopen, veeel trainen en heel veel support van de mensen achter de schermen, is de act supervet 
geworden, vind ik zelf! 

Na mijn Holland’s Got Talent avontuur is het even rustig geweest, maar de aanbiedingen waren er al 
snel! Milaan, Duitsland (Jeej Wünderland!), Circus Renz en nog wat random optredens in Nederland 
komen eraan! :D  

M
arcel: “Er zijn heel veel dingen w

aar ik niet in kan, die zijn tot 80 kg.” Jette: “Zoals w
at dan?” Jan: “Z’n vriendin.”
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FUNaSTiCS (door marcel)
Om kwart over 6 begon voor mij de dag. Veel te vroeg natuurlijk maar helaas noodzakelijk om om negen uur in 
Eindhoven te zijn. Op het station in Eindhoven zijn we de dames van U-Turn tegengekomen.  Het was nog 10 
minuten wachten op de bus dus besloot ik maar te gaan lopen en de U-Turn dames mee te nemen.
Aangekomen op het Sportcentrum viel direct iets op, het was rustig. Nu wist ik wel dat het niet een hele drukke 
dag werd maar zo rustig had ik niet verwacht. Gelukkig kwamen er tot 10 uur nog mensen binnendruppelen. Een 
heel aantal mensen kon 9 uur in Eindhoven namelijk niet halen.  Om ongeveer 10 uur zijn we met de warming 
up begonnen. Deze bestond uit een parcoursje in combinatie met het spel Mastermind. Samen met Annette kon 
niemand ons verslaan, helaas werden we wel met een ander groepje gezamenlijk eerste. Om de overwinning te vieren 
werden een dikke mat omgetoverd tot een vliegend tapijt en mochten we met zijn vieren een paar rondjes door de 
zaal.
Na de warming-up werden we in groepen ingedeeld om zo de verschillende workshops af te lopen. Als eerste werd 
ik ingedeeld bij het Bossabal. Bossabal is een combinatie tussen trampolinespringen, luchttumbling en volleybal. De 
bedoeling van het spel is om op de meest vette manieren de bal over het net te krijgen. Na een serie backflips en 
koprol services (en na 3 keer op mijn hoofd te zijn gevallen) was het tijd voor mij om te stoppen. Gelukkig 
waren er wel een aantal mensen in de zaal (zoals Markus) die er wel gevoel voor hadden en wat leuke 
dingen konden laten zien.
Na het Bossaballen was Boulderen aan de beurt. Iedereen kent natuurlijk wel de hoge klimwanden 
met wat obstakels. Boulderen is echter een sport apart. Met een uiterst steile (nog geen 3 meter 
hoge) klimwand is het echt mannenwerk, al deden de turndames het natuurlijk ook niet slecht. 
Wat nou klimmen met benen......aan je armen optrekken, dat is pas stoer! 
Na dit mannenwerk waar veel patsergedrag bij vrij kwam was het tijd voor een lesje 
paaldansen. Uiteraard was het een zeer vermakelijke workshop. Wel is het jammer dat door zelf 
te gaan oefenen alle erotiek en al het haar op je bovenbenen er wordt uitgetrokken. Met rode en 
babygladde benen ging ik dan ook de pauze in.
Na de pauze nog een lekker potje getrefbald, wat slamdunks gemaakt met behulp van een minitramp en onze 
kunsten vertoond met de frisbee. Na een hele lange dag was het tijd om te gaan eten en onze spullen te gaan 
droppen op de slaaplocatie in het centrum van Eindhoven. Na een aardig stukje teruglopen naar de eet en 
feestlocatie begonnen we met roulette en poker om zo het thema (Las Vegas) goed tot zijn recht te laten 
komen. Een hoop zonnebrillen en mensen met een pokerface zeg maar... Bij roulette werd ik alleen maar 
rijker. Terwijl je met ongeveer 100 punten begon eindigde ik met bijna 300 punten. Helaas kon ik van mijn 
winst geen biertjes kopen (nouja het was toch maar Bavaria). 
Na het feest en een lange dronkenmanswandeling in het gezelschap van wat U-Turners, STUGGers en 
Splitters goed in mijn bedje terecht gekomen. De volgende dag voldaan en heerlijk brak weer de trein in. 
Tot volgend jaar Funastics!
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HET gRoEN FEEST (door kees)
Met het thema Radioactief, plantje (voort) in de isotropen werd op vrijdag 30 maart 2012 de eerste 

editie van het Groen Feest gehouden. Dankzij een samenwerking tussen zes Delftse studenten 
sportvereniging kon het groenste feest dat ooit in Delft heeft plaatsgevonden worden gehouden.

Enige organisatie bij dit feest was uiteraard wel vereist. Met een commissie samengesteld uit vier van 
de zes verenigingen, die elk een bestuurs- en commissielid beschikbaar hadden gesteld, werd er met een 

groep van acht sportieve studenten enkele maanden steeds harder gewerkt met als hoogtepunt de dag 
van het feest zelf. Op die dag moest alles samen komen: de geluidsinstallaties, de vele blacklights voor het 

fluoriserende effect, de aankledingen en het impregneren daarvan, de stoelen voor de chillruimte, de prachtige 
fluoriserende wollen draden, de beveiligers en uiteraard de DJ’s. Na een hectische dag kwam tegen de tijd dat het 
feest begon alles helemaal rond.

Het feest ging samen met een radioactiviteit waar Tsjernobyl u tegen zegt. Heel DSB en alle bezoekers fluoriseerden, 
glinsterden en sloegen groen uit. Zo extreem dat een groot team van Slopend het voor de eigen veiligheid nodig 
achtte om in afwerend pak inclusief gasmaskers het pand te betreden. Na een koele start van het feest om 10 uur 
waarbij de eerste bezoekers uiteraard de in groen uitgedoste leden van Pegasus waren, werd het feest steeds heter 
en voller. Zelfs tot het punt dat we door alle kaartjes heen waren en het pand vol zat. Nadat een klein aantal groen 
aangelopen feestgangers het gebouw hadden verlaten, bleef het feest onder begeleiding van de deep house muziek 
van DJ SANDEEP tot in de late uurtjes doorgaan. 

Mocht je het Groen Feest dit jaar gemist hebben, dan begon je na de eerste zin van dit stukje waarin de woorden 
‘eerste editie’ staan stiekem natuurlijk al te hopen op een tweede editie. Aangezien alle deelnemende verenigingen 
het feest een groot succes vonden, wordt je hoop waarschijnlijk verwezenlijkt, en zal je volgend jaar toch nog kunnen 
genieten van al het groen dat Delft te bieden heeft bij de volgende editie van het Groen Feest.

Charlotte tegen de PegaVega: “D
it zijn vlees!”
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NSk mEERkamP 2012, WagENiNgEN (door jimmy)
Op zaterdag 14 april 2012 had WSTV Split de eer om gastheer te zijn van het NSK Turnen Meerkamp. Uiteraard 
was ook ons eigen D.S.T. Pegasus deze dag ruimschoots vertegenwoordigd door fanatieke turn(st)ers. Tot deze 
groep sportievelingen behoorden de volgende dames: Emma, Iris, Ellen en Lisanne (weliswaar nog uitkomend voor 
Euroturn, maar toch al Pegasusser in wording). Op het gebied van herenturnen werd Pegasus vertegenwoordigd 
door: Rick, Ariën, Roel, Marcel, Markus, Dirk, Jochem en ondergetekende.

Na een algemene warming-up werd met wedstrijdturnen begonnen en algauw bleek dat de ploeg van Pegasus niet 
was gekomen om zich er met een koprol en een handstand van af te maken. Er werden mooie en strakke oefeningen 
geturnd. Ellen en Iris behaalden allebei een mooie 11.30 op vloer, en Emma en Lisanne wisten beiden een 12.70 op 
ditzelfde toestel in de wacht te slepen. Bij de heren werd een hoge Tsukahara van Roel beloond met een 12.70 en 
lukte het Ariën om de hoogste score op vloer te bemachtigen, een 13.05. Hij werd nauw gevolgd door Rick die de op 
één na hoogste score op vloer behaalde met een 12.80. Marcel en Markus wisten ook allebei één of meer hoogste 
scores te behalen, Marcel op rekstok en brug (10.25 en 10.80)  en Markus op voltige (10.50). Bovendien behaalde 
Markus ook een persoonlijke zege door zijn rekstokoefening af te sluiten met een dubbele salto. Ook Jochem en Dirk 
draaiden een succesvolle wedstrijd met voor Jochem een mooie 11.45 op sprong en voor Dirk een nette 11.20 op 
ditzelfde toestel.

Dit alles werd afgesloten met voor Emma en Lisanne een gouden en een zilveren 
medaille. Ook Marcel en Jochem hadden zich het erepodium op weten te turnen, zij 
ontvingen een zilveren en een bronzen medaille. Als klap op de vuurpijl was het 
Emma ook nog gelukt om beste studententurnster van het jaar 2012 te worden, 
hiervoor ontving zij een mooie wisselbeker. Al met al kunnen wij van Pegasus 
met gepaste trots terugkijken op een geslaagde dag en alvast vooruit kijken naar 
de nieuw geleerde kunsten die we op een volgende wedstrijd zullen gaan laten 
zien.
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PEgala (door amber)
Het Pegala begon met een officiële uitnodiging in de post: “You are now officially invited to our annually Pegala. 
It will be an evening full of delicious food, tasty drinks and music in company of your dearest Pegasus-friends!” 
Voorbereidingen werden getroffen, het bestuur had de nacht voor het kerstdiner tot in de late uurtjes staan koken in 
de keuken van Luc in Den Haag. Er werd een ruimte geregeld, het menu werd samengesteld, voor groene aankleding 
gezorgd en op 26 mei kon het eindelijk plaatsvinden. Onder het thema ‘cocktail with a touch of green’ trok iedereen 
zijn mooiste jurk of pak aan en begaf zich, met date, naar het congregatiegebouw.

Daar aangekomen werden de gasten verwelkomt met een welkomstdrankje, Schrobbelèr uiteraard, en mochten we 
aan een chique gedekte tafel plaatsnemen. Als amuse werd een hapje van avocadomousse met tomaat geserveerd, 
met uitleg van voorzitter Mark. Bij elke gang vertelde hij wat je op je bordje kreeg. De tweede gang was een bruschetta 
met tomaat, paprika en ui, waar heerlijk van gesmikkeld werd. Hierna volgden een tomaten-paprikasoepje, spoom 
van rosé met framboos en sorbetijs en als hoofdgerecht een mooie Pasta Carbonara. Als klap op de vuurpijl werd er 
Viennetta met meringue geserveerd om onze buiken helemaal af te toppen.

De hele avond door werd er gegeten, gedronken en grapjes gemaakt. Er werden leuke anekdotes verteld, we hebben 
een aantal keer stoelendans gedaan en om 12 uur werd er gezongen voor Jette die jarig was! Na het eten is er nog 
een tijd door geborreld door de overgebleven Pegasussers.
Degenen die dit feestmaal mogelijk hebben gemaakt? Het 4e bestuur der D.S.T. Pegasus: Mark, Emilie, Charlotte 
en Luc, en natuurlijk Jimmy wiens keuken nooit meer hetzelfde zal zijn. Tijdens het diner werd er van en naar zijn 
huis namelijk druk met pannen gesjouwd, in pannen geroerd en pannen omgegooid. Al met al een zeer gezellige en 
geslaagde avond al zeg ik het zelf, dank jullie wel en tot volgend jaar! 

Jorine: “Life sucks, w
hen you’re having fun.”
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NSk SPRiNgEN 2012, NiJmEgEN (door lisanne)
12 Mei 2012. De vogeltjes begonnen, naast het leggen van hun ei, net met fluiten. De ogen waren nog half 

(of helemaal) dicht, maar het team van pegasus ging vol goede moed en met veel zin op weg naar 
Nijmegen. Eén auto kwam casually late aan, maar er hoefde gelukkig toch niet direct begonnen te 

worden met springen. Het groepsspringen kwam als eerst aan bod, en in alle enthousiasme vergat ons team de 
arabier te springen, op te springen in plaats van op te hurken en af en toe ook nog wel om op de voeten te landen, 
maar dat mocht de pret niet drukken. Tussen de sprongrondes in werd druk gediscussieerd en gepuzzeld welke 
sprongen er bij het volgende toestel gedaan zouden worden. Geen optimale voorbereiding, die ook zorgde voor de 
nodige stress, maar uiteindelijk is het best goed gekomen! Het team presteerde het best op minitrampoline (het 
enige toestel waar goed op getraind was), met als score 22.40 (3e plaats). Overige scores: minitrampoline-pegases: 
4e, plank pegasus: 5e, tumbling: 5e, meerkamp: 5e.

Erna was het tijd voor de individuele wedstrijd, waar ook heel goed werd gepresteerd. Iedereen die mee deed heeft 
1 of meerdere medailles gewonnen! Ariën had in niveau 1 sterke concurrentie, maar wist met zijn indrukwekkende 
sprongen op dubbel mini en een score van 33.2 een gouden plak te winnen! Verder was hij nog 2e op grote trampo, 
en 3e op tumbling en minitrampo. Markus werd in niveau 2 op grote trampoline en pegases 2e, en op minitrampoline 
deed hij mee in niveau 1 zodat hij zijn dubbele salto’s kon springen (de eerste keer dat dubbel hurk 1/2 echt lukte!). 
Thomas kwam ook uit in niveau 2, en kon met een nek vol medailles de vloer verlaten: 1e op airtumbling, dubbel mini 
en minitrampo en 3e op pegases, tumbling, grote trampo. Marcel mocht ook een coupertest naar het podium doen, 
om zijn 4 gouden medailles en een zilvere op te halen. Charlotte had veel en sterke concurrentie (van onder andere 
Lisanne), maar ze wist eerste te worden op dubbel mini, en samen met Lisanne ook op de pegases. Lisanne werd ook 
nog gedeeld eerste bij tumbling.

Na deze succesvolle maar vermoeiende springdag, konden we genieten van een heerlijke BBQ in het zonnetje. Het 
feestje erna kwam wat langzaam op gang, maar met veel bier (zelfs nog een estafette), een fles schrobbelèr en 
tequillashotjes was dat zo opgelost! Van polonaise tot salsa, van de lambada tot hakken, de shuffle afspeellijst 
deed goed zijn werk. Hoe hoog de scores met medailles waren, zo weinig werd er gescoord op het feest! 
Een hoogtepunt van de avond wanneer heel Pegasus samen met een aantal anderen hun longen uit 
hun lijf schreeuwden voor Ariën, en hij zo een geweldig peper en zout vaatje won voor de mooiste 
Angels & Demons outfit!
Met een zere keel, zere voeten, wat souvenirs van tijdens de terugwandeling en een hele leuke dag 
achter de rug, is iedereen als een roos in slaap gevallen. 
Als het aan mij ligt volgend jaar weer! Alleen misschien dan wel wat eerder beginnen met oefenen.

Roel op een feestje: “Ik ga ook naar huis als ik ga…
”
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NoSTalgiSCHE gEdaCHTES VaN EEN HalVE 
aBRaHam (door markus)
Toen ik gevraagd werd om over mijn ervaringen binnen het studententurnen te schrijven heb ik spontaan wat oude 
filmpjes en foto´s van mijn eerste wedstrijden binnen de NSTB bekeken. Ik zag ze en het eerste gevoel wat in mij 
opkwam was: schaamte! Ik vond mijn oefeningen best wel gênant en dacht “jeetje zo turnde ik dus op mijn eerste 
wedstrijd, wat erg!” Toen ik de foto´s van het feestje ‘s avonds bekeek kwam me het beeld al iets bekender voor. 
Jochem en ik trekken gekke bekken op foto´s, iedereen heeft het naar zijn zin en ik leerde (blijkt) een hoop mensen op 
dat feestje kennen. Ik weet nog heel goed dat ik dit een van de mooiste weekenden van mijn eerste jaar in Nederland 
vond. Iedereen was erg open, gezellig en enthousiast en de mensen die ik leerde kennen, wilde ik ook ná de wedstrijd 
graag weer eens zien.
Dat gevoel bleef de volgende jaren, sterker nog, het groeide met iedere wedstrijd en activiteit met de zusterverenigingen. 
Ik werd zelfs zo dol op het turnen, de sfeer en de gezelligheid dat ik even later in Maastricht zelf een turnvereniging 
opzette omdat ik het niet wilde missen tijdens mijn studie!
Het gevoel veranderde ook na de derde vereniging (Pegasus) waar ik lid van werd niet. Overal waar ik kwam werd ik 
met open armen ontvangen. Een ervaring die ik bijvoorbeeld met het studentenroeien nooit opgedaan heb! 
De wedstrijden en feestjes werden voor mij de hoogtepunten van mijn studiejaren. 2009 heb ik mijn eerste wedstrijd 
in Nijmegen meegemaakt en ook in 2012 heb ik er nog net zo hard van genoten. 
Het is misschien iedere keer hetzelfde idee maar toch is het altijd anders. Als ik aan mijn tijd in Nederland denk, denk 
ik in de eerste instantie aan het turnen en alle onvergetelijke momenten die ik in deze bijzondere wereld met heel 
veel bijzondere mensen mocht beleven. Of het nou Eindhoven, Maastricht 
of Delft is, (studenten)turnen is gewoon “koning” - als ik dat als oude 
voetballer kan zeggen, dan moet er een kleine kern van waarheid in zitten, 
toch? 
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PEgaaFoN d (door charlotte)
Cinema Schotte opende haar deuren voor de eerste keer voor Mooi Groen Pegasus B’vo! Onder het genot van 
verse popcorn, chips en veel bier werd de film ‘30 minutes or less’ geserveerd. Een samenvatting: iets met een 
bom, apenpakken, pizza, strippers en een bankoverval. Kortom een film van Peganiveau. Om ervoor te zorgen 
dat we vervolgens niet te veel zouden inkakken in al die banken, hadden Lisanne en Marcel een quiz voorbereid.  
Jeugdherinneringen werden opgehaald met thememusic raden en het werd pijnlijk duidelijk hoe veel of weinig 
studenten nou eigenlijk weten van Delft. Uiteraard moest ook de naam van de Activiteiten Commissie nog bekend 
gemaakt worden. Er werd gestreden tussen de KOPROL, de ADCie en de COLA. En de winnaar was… de FACEPLANT!  
De Fantasitsche Activiteiten Commissie Entertaint Pegasussers, Lacht Altijd, Nooit Teleurstellend, was in het leven 
geroepen en had meteen een mooie openingsactiviteit! Deze naam had niet de meeste stemmen, maar het bestuur 
gaf de doorslag. Want ja, waar ben je anders bestuur voor? Langzamerhand vertrokken steeds meer leden richting 
huis. De diehard Pegasussers bleven nog hangen voor een drankje en een dansje.  Bedankt faceplant en Thomas voor 
deze mooie avond!
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BRUSJES TRaiNiNg (door ellen)
Op donderdag 7 juni 2012 was de eerste brusjestraining - beter bekend als de broertjes en zusjes, vriendjes en 
vriendinnetjes, en huisgenootjes training - van Pegasus een feit. Iedereen had zijn uiterste best gedaan om zijn of 
haar broertje of zusje mee te nemen, wat resulteerde in wel twee hele zusjes en zeven vriendjes, vriendinnetjes en 
huisgenootjes. Al waren de bloedverwanten in de minderheid toch waren we tevreden over de opkomst. 
Weken had ik naar deze training uitgekeken, na twee jaar zou ik eindelijk weer eens met mijn zusje aan de 
turntoestellen hangen. Heel benieuwd wat ze allemaal nog zou kunnen gingen we als eerste naar de brug, waar 
ze er al snel een ophurken (weliswaar met 1 voet, maar dat is vast een familiekwaaltje) en een driekwart reus met 
beetje hulp uitperste. Omdat ze niet zo goed wist wat ze op de balk moest doen heb ik haar gedwongen een radslag 
op de laagste balk te doen. De rest was eigenlijk weer als vanouds dus ze bedacht zelf weer wat ze ging doen. Als ze 
volgend jaar ook lid wordt moet ik nog hard mijn best gaan doen om er voor te zorgen dat ze me er niet uit turnt.
De rest stuiterde ook vrolijk over de airtumbling en niet alleen de broertjes maar ook de zusjes volgden ringentraining 
bij Roel. Zonder al te veel blessures had iedereen het eindsignaal van de training gehaald. Na een kort praatje van 
voorzitter Mark, stonden de brusjes vreemd te kijken toen hij op het einde het minuutje handstand aankondigde, 
toch deden de meesten er aan mee. 
Alle Pegasussers konden zich nog goed herinneren dat maandag het luchtalarm weer was getest, dus na de training 
ging bijna iedereen mee naar de Ruif om daar de maandelijkse borrel te vieren. Daar zijn er heel wat biertjes, nootjes 
en ijstheetjes geconsumeerd. Al met al was het dus een zeer geslaagde (brusjes) training.
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kRUiSToCHT NaaR BREEdTEHaNg (door roel)
Gedreven door de wens alle toesteleisen op ringen in mijn oefening op te nemen ontkwam ik er voor de eis “Zwaaien 
tot krachthoudingen (geen hoeksteun) ( 2 sec.)” niet meer aan: Die breedtehang zou er komen!
Omdat ik in mijn eerste turncarrière nooit de moed heb gehad om de breedtehang me eigen te maken, is dat altijd 
een onvervulde droom gebleven. Ik kon me geen voorstelling maken hoe het voelt om de zwaartekracht te tarten 
met de breedtehang. Wat een helden vond ik de mannen die dat konden! Als ik de ringen uit elkaar deed zakte ik er 
al doorheen nog voor mn armen 45 graden waren. Wat waren zij sterk en wat was ik slap.
Direct na het NSK 2011 ben ik aan de slag gegaan. Drie keer in de week krachttraining, ringen in de slaapkamer, 
een fifty-fifty gordel gemaakt, zelf gekluste hulp apparaten, met maar één doel: de breedtehang... waar was ik aan 
begonnen! Ik keek op internet naar tips en hoe lang anderen over dit traject hadden gedaan. Sommigen een jaar, 
anderen twee jaar, er waren er bij die het nooit was gelukt. Ik verklaarde mezelf voor gek: ‘Minimaal een jaar lang, 
drie keer in de week helemaal stuk gaan, zodat je op een wedstrijd 2 seconde van al deze inspanning kan genieten. 
Dat is toch zonde van je tijd!?!’ ‘Maar ja,’ dacht ik, ‘als je ook een grote jongen wilt zijn, kun je de breedtehang. Zo 
simpel is dat!’
Toen vond ik Rick. Rick wilde ook de breedtehang leren en toen was het spel pas echt aan! Ringen, het gevecht met 
jezelf, toewijding, kameraadschap, doorzettingsvermogen, zwaartekracht en zweet. Heel veel zweet... We hebben er 
maandenlang samen iedere training voor afgezien. Als ik geen zin meer had, was Rick daar om me de ringen in te 
schoppen. En andersom. ‘Nog een setje! Kom op! Duwen! Duwen!’ Niet nadenken, maar doen!
Veertien april 2012, D-Day. Nog onzeker of ik het zou kunnen en doen, vorderde het NSK 2012. Ringen was het 
derde toestel. Net na voltige, dan ben je al wat kracht kwijt. Ik twijfelde. Jochem en Markus 
waren er van overtuigd dat het ging gebeuren. Ik niet. Ik was voor Rick aan de beurt 
en hij vroeg of ik hem ging doen. Ik zei dat ik het niet wist. ‘Als jij hem doet, doe ik 
hem ook’ zei hij. Toen was het duidelijk: ‘Daar ga ik dan! Of voor altijd een held, of 
voor altijd een loser die een breedtehang probeerde maar hem niet kon houden en 
achter zijn rug wordt uitgelachen.’  Omgekeerde hang, achteropzet en dan… zakken 
en zakken en verder zakken.. ‘Het valt mee, het gaat makkelijk. Dit gaat super goed!’ 
dacht ik nog. ‘Nog ietsje verder? Of niet? Jawel.. nog ietsje verder en dan ben ik er 
wel.. Ja Jochem! Maak die foto! Nu! Shit, normaal gezicht trekken. Wacht..  IK HANG! 
JA! IK HANG ECHT! En het is niet eens zwaar! Hé, hoe lang hang ik al? Twee seconde 
moet dit? Maar hoe lang hang ik al? Nou ja, gewoon nu twee seconde tellen dan is 
het altijd goed! Eenentwintig.. Tweeëntwintig.. AAHH!!!’
Zo’n zeven seconde heb ik gehangen in de mooiste breedtehang ooit gemaakt. Zeven 
seconde terwijl twee voldoende was, waarvan één seconde bewust genoten! Eén seconde genoten na een jaar lang, 
drie keer in de week helemaal kapot gaan, zes dagen per week spierpijn. Eén seconde maar! Eén seconde… Nu weet 
ik het zeker. De breedtehang is voor helden!! 
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PEgaWEEkEN d 2012, HEllEVoETSlUiS (door dirk)
Op vrijdag begon het Pegaweekend. We stonden te wachten op de parkeerplaats achter het station op het busje dat 
op ons stond te wachten op de parkeerplaats aan de andere kant van het station. Het dreigde te gaan regenen, maar 
dat heeft het gelukkig tijdens de fietstocht en tijdens de rest van het weekend nauwelijks gedaan. Toen alle bagage 
was ingeladen en iedereen een mooie groene zonnebril van Rick had gekregen konden we beginnen met fietsen.
Omdat het toch wel een behoorlijk stuk fietsen was hadden we een pauze bij het huis van de moeder van Mark in 
Brielle. Dat lag behoorlijk dicht in de buurt van de camping. Dat kwam goed uit, want doordat Mark lang in de buurt 
had gewoond wist hij goed de weg. 
Toen we aan waren gekomen op camping de Quack was het busje er nog niet, dus konden we eerst even uitrusten en 
patat eten. Toen het busje aankwam gingen we de tent opzetten. We stonden op een groot veld met als enige buren 
een kerkelijke jongerenvereniging met vooral ongelovige leden. Ze kwamen alleen bijna nooit hun tent uit, dus erg 
veel contact hebben we niet met ze gehad.
’s Nachts werden we op een hele schrale manier gedropt. We werden namelijk in groepjes van drie met smartphones, 
drank en een stapeltje hout op ongeveer twintig minuten lopen van de eindbestemming afgezet. De eindbestemming 
was een kampvuurtje op het strand en als je goed keek kon je het vanaf de droplocatie al zien. De rest van de avond 
hebben we bij het kampvuur gezeten en gepraat en gedronken.
De volgende dag gingen we nadat iedereen gebruncht had een aantal spelletjes doen op het strand. Bij deze spelletjes 
kon je punten verdienen. Tijdens het weekend waren er nog meer momenten waarop dat kon. Op de paklijst stond 
dat iedereen een kraslot mee moest nemen en degene die aan het eind van het weekend de meeste punten had won 
alle krasloten. Het laatste spel op het strand was het leukste. Daarbij moesten we in groepjes van drie een katapult 
bouwen die een balletje zo ver mogelijk moest schieten.
Die avond gingen we PB-en. Totdat we begonnen wist niemand waar de afkorting voor stond en toen de naam bekend 
was was het ook nog niet heel duidelijk wat voor spel het zou gaan worden. PB stond namelijk voor piemelbingo. 
Steeds werd er aan een bingomolen gedraaid en afhankelijk van welk getal er uit kwam werd een spelletje gedaan 
zoals juffen, vikingen of commando vingeren. De verliezer moest adten. Met piemels had het spel overigens 
niets te maken. Met een grote groep zijn we daarna nog uit geweest in Brielle bij de oude stamkroeg(en) van 
Mark. Ook daar konden er weer punten verdiend worden met het maken van een bierviltjestoren en het op de 
foto gaan met minimaal 5 meisjes in witte t-shirts.
Zondagochtend was het weekend al weer bijna afgelopen. Eerst moesten we de tenten afbreken en alles 
opruimen, maar daarna hebben we nog een gaaf spel gedaan met verf in waterpistolen. Het was 
eigenlijk een soort paintbal, maar dan met hele kleine waterpistooltjes in plaats van geweren. Er waren 
overalls ingekocht zodat niet alle kleren onder de verf kwamen te zitten. Alleen ging de verf dwars 
door de overalls heen. Hierdoor gingen de meeste mensen maar in hun ondergoed of zwemkleding in 
een overall. Met de warmte was dat sowieso wel prettig. Ten slotte fietsten we weer naar Delft, waar 
we doodmoe, maar voldaan aankwamen.

Tijdens de Pegaparty kon M
ark 1 m

inuut en 23 seconden aan zijn plafond blijven hangen.
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HERSENgYmNaSTiEk (door jan)
Mens sano in corpore sano, dat was het devies in wat we nu de oudheid noemen. Een gezonde geest in een gezond 
lichaam. Een spreuk die sindsdien vergruisd en uit de as herrezen is. In de oudheid kon je maar beter sterk zijn dan 
slim. Onder invloed van de christelijke monastiek in de middeleeuwen ontstond een afkeer van aardse en fysieke 
zaken. Een gespierd en gebruind lichaam was geen schoonheidsideaal, maar een teken van inferioriteit. Met de 
opkomst van de moderne wetenschap in de nieuwe tijd levert de kerk in aan invloed. De wereld en het leven blijken 
toch meer dan een tranendal; ze worden weer interessant en misschien zelfs wel mooi. Uiteindelijk culmineert dit in 
de wetenschap wanneer Planck stelt dat alleen datgene wat meetbaar is echt bestaat, en in de filosofie bij Nietzsche 
wanneer die zijn lichaam, en dus niet zijn geest, als oorsprong van zijn gedachten ziet. Vandaag de dag heeft mooi, 
fit en gezond zijn voor velen de status van een religie, en zijn er maar weinigen die zich nog serieus zorgen maken 
over hun zielenheil. 

Bestaat er dan nog wel een mens sano; bestaat er nog filosofie? Het metier van de filosofie, dat was altijd het 
beantwoorden van vragen waar de alledaagsheid geen antwoord op bood. Dit maakt onmiddellijk duidelijk dat 
filosoof in de loop van de afgelopen twee millennia en steeds slechtere beroepskeuze is geworden, en wetenschapper 
een steeds betere. De filosofie heeft over steeds minder zaken iets zinvols te zeggen. Tegelijkertijd zijn we gewend 
geraakt aan de ondubbelzinnige antwoorden en mogelijkheden die de wetenschap te bieden heeft. 
Vol van onze kennis en macht over de werkelijkheid hebben we geen geduld meer 
voor vragen waar geen wetenschappelijk antwoord op is. 

Filosofie, wat zou dat dan nog kunnen zijn? Volgens Kant waren er drie filosofische 
vragen: Wat kan ik weten, wat moet ik doen, en wat mag ik hopen? Vervolgens 
stelt hij dat deze drie vragen samenkomen in deze ene vraag: Wat is de mens? 
Filosofie begint altijd bij jezelf. De echte vraag is dus, wie ben ik? Volgens 
Schopenhauer is filosofie haar tijd in gedachten gevat. Dit maakt duidelijk dat een 
antwoord op een filosofische vraag kan verschillen per persoon die die vraag stelt. 
Filosofen als Plato, Aristoteles of Descartes zouden vandaag de dag vierkant uitgelachen 
worden, maar hadden tóch gelijk. Ik sta dus voor de vraag wie of wat ik ben. Een gezond 
lichaam, allicht. Ik doe in ieder geval m’n best. Een gezonde geest? Wanneer ik bedenk 
wat voor zieke tricks we bij turnen wel niet doen betwijfel ik het.
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PEgaPUZZEl

Horizontaal
2. Naam van de mascotte van Pegasus
5. Naam van de activiteitencommissie
7. Het totaal aantal medailles dat Pegasus in het seizoen 2010/2011 gehaald heeft
8. Dit beest staat wekelijks in de Weekly Pega
11. Zustervereniging uit Groningen
13. Het lid dat het meest aanwezig was in seizoen 2011/2012
14. Maand waarin Pegasus jarig is
16. De verenigingsdrank
17. Zoveel vrouwelijke leden had Pegasus in 2009/2010
18. De locatie van het NSK in 2011
19. Zo worden de leden van Pegasus genoemd
21. Dit object wordt ieder jaar weer opgezet tijdens de OWee
23. Typisch damestoestel

Verticaal
1. Penningmeester van het vierde bestuur
2. Turntoestel waar de verenigingsnaam van afgeleid is
3. De Commissaris Activiteiten uit het eerste bestuur
4. Naam van het verenigingsorgaan
6. Naam van de zaal waar we trainen
7. De locatie van het Pegaweekend in 2010
9. De secretaris van het derde bestuur
10. Het aantal leden dat Pegasus aan het einde van seizoen 2009/2010 telde
12. De allermooiste kleur
15. “Het duurt sowieso ... keer”
20. De zustervereniging uit Maastricht
22. Voorzitter van het tweede bestuur

Jim
m

y: “M
oeten w

e niet even bedanken voor het eten?” Jan: “Bedankt Roel, D
enise en Carla!” --> 
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PEgaPoll

Ontgroening

Begroening

Begroening of ontgroening?

Hoe noem je de leden van Pegasus?

Pegaaies

Feuten

Pegasussertjes

Pegabazen

Leden van Pegasus

Pegasi

Trick question! Pegasus is een 
vrouwtje en heeft dus geen lid

Pegazussen en Pegabroeders

Helden!

Pegasussers

0 2 4 6 8 10 12 14 16 18

--> Judith: “Bedoelde je niet god?” Jan: “H
eeft god boodschappen gedaan dan?”
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Paard

Vogel

Pegasus: vogel of paard?

Links

Rechts

Trucjes: links of rechts voor?

Zonder
Met

Turnen: met of zonder shirt?

Anders: Hempje want 
shirt zit in je face

Velours

Lycra

Pakjes: velours lycra?

Zonder

Met

Turnen: met of zonder leertjes?

Epke
Jeffrey

Epke of Jeffrey?

Peggy
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STaTiSTiEkEN

ledenbestand
  Heren Dames Totaal
2008/2009 8 12 20
2009/2010 15 20 35
2010/2011 22 22 44
2011/2012 37 31 68

Medailles
  Brons Zilver Goud Totaal
2008/2009 3 5 7 15
2009/2010 2 1 8 11
2010/2011 5 9 3 17
2011/2012 11 6 17 34
Totaal  21 21 35 77

Specificatie van het seizoen 2011-2012
NSTC1   4 goud, 3 brons, 
NSTC2   2 goud, 1 zilver, 2 brons
NSK Meerkamp  1 goud, 1 zilver
NSK Springen  10 goud, 4 zilver, 6 brons

Emma is in het seizoen 2011-2012 turnster van het jaar geworden. En Ariën wist de titel derde turner van het jaar 
te bemachtigen!

Ariën droeg zelfs op de Pegaparty een rode boxer. G
elukkig m

aakte Jan dit goed m
et een Kerm

it de kikker boxer.
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Pegasus leden onderzoek der Presentie
Natuurlijk mag de jaarlijkse publicatie van “het Pegasus Leden Onderzoek der Presentie (PLOP)” niet ontbreken in 
deze eerste almanak. In de periode van 6 sept 2011 t/m 5 juni 2012 is de aanwezigheid van de leden van Pegasus 
bijgehouden door een aantal fanatiekelingen. Uiteindelijk is men er ingeslaagd van 62 trainingen bij te houden wie 
er op aanwezig was.

De top 10 ziet er als volgt uit:
 
 Naam  Aanwezig %
1 Jorine  56  90
2 Ellen  55  89
2 Mark  55  89
4 Charlotte 54  87
5 Rick O.  52  84
6 Jochem  50  81
6 Roel  50  81
6 Markus  50  81
9 Emma  47  76
10 Jan  46  74
10 Jette  46  74

Verder verteld het PLOP ons dat de drukst bezochte trainingsdag 20 september 2011 was met 33 
aanwezigen leden. De rustigste trainingsdag was 19 april 2012 met slechts 12 aanwezigen.

Ook is gebleken dat de vrouwen beter vertegenwoordigd zijn op de training. Het percentage 
vrouwen van het totaal aantal vrouwen was op 33 van de 62  trainingen meer dan het percentage 
mannen van het totaal aantal mannen.
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dE TURNHaP
Stel, u kookt voor heel trainend pegasus en u moet dus voor 60 man een voedzame maaltijd maken dan kunt u het 
volgende recept gebruiken. Indien u maar met 4 bent, wat meer gebruikelijk is, dan deelt u de aantallen door 15.

Pasta pesto met groene groenten (60 personen)

Benodigdheden:
Zeer grote kookpan
Zeer grote bakpan

Ingrediënten:
6 kilogram tagliatelle
15 uien
6 kilogram champignons
6 kilogram spinazie of 15 courgettes
15 flesjes kookroom (niet light want u gaat toch sporten)
7 1/2 potje zongedroogde tomaten
4 potjes pesto
15 zakjes awesome kaas (als u niet weet wat dit is kunt u zich richten tot de auteurs)

Snijd de ui volgens Jochem, snijd de champignons in vieren en hak de zongedroogde tomaatjes. Kook de tagliatelle 
volgens de aanwijzingen op de verpakking. Fruit de ui in wat olie van de tomaatjes, voeg hier vervolgens de 
champignons aan toe. Wanneer de champignon bruin kleurt kunt u de spinazie (of de courgette) toevoegen. Wacht 
tot de spinazie is geslonken (of ontdooit, indien u diepvries spinazie gebruikt). Wanneer er is gekozen voor 
courgette wacht u tot deze licht bruin gekleurd is. Voeg nu de kookroom, pesto en zongedroogde tomaatjes 
toe. Wacht tot het geheel goed warm is en neem de pan van het vuur. Schep de tagliatelle op vier borden en 
schep hier de saus op. Als laatste strooit u de awesome kaas over de pasta.

Let op!
Normaal geldt meer groen is meer beter maar in dit geval is courgette toch echt niet te combineren 
met spinazie. Gebruik geen knoflook, dit ten behoeven van uw trainingsmaatjes. Omdat dit pegarecept 
is opgesteld door vegetariërs bevat het geen vlees. Al is het totaal niet nodig en voegt het niets toe 
aan de kwaliteit en smaak van dit recept, kunt u er voor kiezen om spekjes toe te voegen. Maar let wel, 
meer groen is meer beter en dat kunnen we van vlees niet zeggen.

Pegaklaas kent geen goedheiligm
an m

aar een schijnheiligm
an.

Almanak2.indd   58 17-8-2012   16:11:09



59

dE almaNakHaP
Stel, u gaat een almanak maken. Om het teamgevoel te vergroten en elkaar beter te leren kennen is het een aanrader 
om gezamelijk te eten. De huidige almanakcommissie adviseert het volgende gerecht.

Bonengerecht met niet verbrande nacho’s (6 personen)

Benodigdheden:
Oven met bakplaat
Wok of hapjespan
Bakpapier 

Ingrediënten:
2 zakken nacho’s naturel
1 zakje awesome kaas
1 blik kidneybonen
1 paprika
1 blik maïs
1 blik tomatenblokjes
1 blik chilibonen of 1 bakje champignons
1 ui
250 ml crème fraîche

Warm de oven voor op 200 graden. Snipper de ui en fruit deze in de pan, indien er gekozen is voor 
champignons snijd deze en voeg bij de ui. Snijd de paprika en doe deze ook in de pan. Bak ongeveer 2 
min en leg ondertussen het bakpapier op de bakplaat en leg hier de nacho’s op. Strooi vervolgens de kaas over 
de nacho’s en doe deze in de oven voor ongeveer 6 minuten. Doe de bonen in de pan (zorg dat deze uitgelekt 
zijn) en bak deze 1 minuut mee, voeg daarna de tomatenblokjes toe. Warm het geheel goed door, ongeveer 3 
minuten en doe dan de maïs erbij.
 
Serveer de bonensaus en de gebakken nacho’s met kaas met een schepje crème fraîche, leg er een extra 
lepeltje naast voor Charlotte.

Let op!
Houdt de nacho’s goed in de gaten, voor je het weet zijn ze verbrand.
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PEgaPUZZEl
   Los deze Pegapuzzel op met behulp van de verschillende pegalogo’s op de bladzijde hier naast.

1. Universiteit van ...
2. Filmstudio
3. Oliemaatschappij
4. Film
5. Tijdschrift
6. Merk
7. Pegasus uit Kaatsheuvel
8. Om welke auto draait dit bedrijf?
9. Naam van deze vis in het latijn is Pegasus ...
10. Op welk gebouw staat deze pegasus?
11. Wat is deze pegasus?
12. Naam van dit beest (Harry Potter)

1

2

4

5

6

7

8

9

10

11

12

3

Peggy kreeg op de 3
de verjaardag van Pegasus een valkuil m

et verende bodem
 van Rick O

. H
ier geniet ze nog steeds van.
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1

7

2

8

3

4

10

5

11

6

12

9

Almanak2.indd   61 17-8-2012   16:11:20



6262

Almanak2.indd   62 17-8-2012   16:11:39



63

2e Bestuur 2009/2010

3e Bestuur 2010/2011

4e Bestuur 2011/2012

5e Bestuur 2012/2013

SmoElENBoEk

legenda

1e Bestuur 2008/2009
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Peggy
Vliegwetenschappen
14 oktober 2009

peggy@dstpegasus.nl

Amber Vos 
CT 
02 December 1991 

06-20867850 
xx_pandabeer_xx@hotmail.
com

Annette Janssen 
Hydrologie en water 
kwaliteit (Wageningen) 

06-30288835 
annettejanssen@msn.
com 

Anouk Brouwer 
BK 
17 november 1988 

06-44611369 
brouwer.anouk@gmail.com 
 

Ariën de Bok
MST 
20 december 1988 

06-11200352 
arien.debok@gmail.com 

Awital Mannheim
TN
24 oktober 1988

06-10853324
a.mannheim1@gmail.
com 

Benoît Meynart
TN
25 december 1991

06-48581996
met.run@hotmail.com 

Bianca Willems
IO
9 juli 1989

06-45230519
biancawillems89@gmail.
com 

brouwer.anouk@gmail.com 
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Björn Hollander
LR
23 januari 1990

06-50208169
bjornhollander@gmail.
com 

Carla Velraeds
WB afgestudeerd 
24 mei 1987 

06-11288931 
carlavelraeds@hotmail.com

Cecilia Patrizi
LR
9 oktober 1990

ceci910@hotmail.it 

Celine Pepels
LR
12 juni 1991

06-22122674
ccapepels@gmail.com

Charlotte Zohlandt
LR 
17 augustus 1991 

06-43294231 
charlottezohlandt@gmail.
com 

Cristina Sfiligoj

21 maart 1988

06-15600211
cristina.sfiligoj@gmail.
com 

Daan Vermeij
CT   
30 januari 1989

06-57993725
daanvermeij@gmail.com 

Daan Knobbe

19 januari 1994

06-57827027
daanknobbe@hotmail.com
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Denise Stoeller
BK 
15 september 1988 

06-43574604 
dstoeller@gmail.com

Diana Brandão

9 augustus 1982

06-26038366
diananbrandao@gmail.com 

Diego Alatorre

Dirk Schut
TI   
7 augustus 1993

06-101026454
dirk_schut@live.nl

Dorine Verbaan 
BK   
27 maart 1990

06-19855154
dorineverbaan@hotmail.
com  

Doeba al Sofi   
   

doeba56@gmail.com  

Elgar de Groot

24 januari 1992

06-28546178
elgar.groot@gmail.com 

Ellen van der Linden 
TN 
7 oktober 1990 

06-42198481 
epvanderlinden@gmail.comepvanderlinden@gmail.com
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Emilie Verbanck
IO 
31 december 1992 

06-26216947 
emilie.verbanck@hotmail.
com  

Emma Heitbrink
IO   
27 augustus 1992

06-45037457
emma_heitbrink@hotmail.
com  

Evelien van der Meel
CT 
13 april 1988 

06-45366058 
evdmeel@gmail.com 

Evert van Brussel
WB   
3 november 1990

06-11186540
compact@live.nl

Floris van Silfhout
WB
12 november 1991

06-22949752
florissilfhout@gmail.com

Gabrielle Donville
3ME 
24 december 1990

06-36640188
G.E.Donville@student.
tudelft.nl

Gwan Pieters

4 december 1982

06-24600134
g.j.pieters@gmail.com

Hildo Bijl
LR 
31 mei 1989 

06-28579660 
hildobijl@gmail.com 
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Iris van den Brink
BK 
2 december 1991 

i.vandenbrink@hotmail.com 

Jan van der Ham
BOM    
1 juli 1985

06-39782684
jhvanderham@gmail.com 

Jay van den Berg
WB 
9 augustus 1991

06-42279932       
jayvdberg@hotmail.com 

Jette Mul
IO
27 april 1991 

06-15513689 
jettemul@gmail.com

Jérôme Potma
LR
5 augustus 1988

Jimmy Munnix,
WB
18 december 1991

06-24180074 
jimmy_munnix@hotmail.
com 

Jochem Kempe
TI afgestudeerd
6 september 1986

06-30831687 
jochem.kempe@gmail.com

Jorine Vink
CT
9 oktober 1990

06-44607267
jorinevink@gmail.com

com jhvanderham@gmail.com 
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Judith van Tol
CT
27 september 1987

06-55500300
judithvtol@gmail.com 

Kees Lampe
TI
30 juli 1992

06-49838757
kees.lampe@gmail.com

Kelly de Vos
WB
22 april 1991

06-18321875
kellybelly_456@hotmail.
com 

Lisanne Fioole
bewegings technologie
15 januari 1992

06-24797149
lisanne-fioole@hotmail.
com 

Luc de Goeij
WB
5 september 1989 

06-15188573 
Lucdegoeij@hotmail.com

Ludo Cornelissen
TN
25 augustus 1988

06-11224623
ludo.cornelissen@gmail.
com 

Marcel Otto
CT
30 maart 1989 

06-49370521
marcelotto89@gmail.com

Mark Hoedemaker
IO 
1 april 1991 

06-25193240
markhoedemaker@hotmail.
com
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Markus Tozman
European sciences
21 juli 1987

06-15905851
mk.tozman@gmail.com

Maryna Meretska
TN
5 mei 1988

jar-jar@ya.ru

Max Fleer
BK 
18 januari 1991
 

06-14447368 
maxfleer@hotmail.com

Rian Oudewortel
WB 
22 oktober 1988

06-51326939 
rian@oldcarrot.org

Rick Oppedijk 
WB 
23 november 1988

06-81378026
rickoppedijk@hotmail.com

Rick Vink
TN
16 februari 1990

06-53526883
rckvnk@gmail.com

Roel Koole
MER
12 maart 1981 

06-14374942 
roel@koole-net.nl

Sammy Koch
Dier- en Veehouderij
10 mei 1991

06-45164762 
sammykoch@hotmail.
com 
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Santiago Alagon
MSc Applied Mathematics
20 juli 1986

06-16761706
sac.alagon@gmail.com

Thomas Schotte
LR
8 oktober 1989

06-81508993
thomas.schotte@gmail.com

Vera van Kooten
CT
18 januari 1990

06-15134583
veravkooten@gmail.com

Vidar van der Meijden
TN
19 februari 1989

06-38467488
vidarvandermeijden@gmail.
com

Vos  Dros
TN

vos-dros@hotmail.com

Witek Nawarra
TN
14 augustus 1989

06-14548769 
witeknawara@gmail.com

Yuan Tjiam

5 januari 1992

06-14925338
yuan_tjiam@hotmail.com

Zhenni Zhen

20 oktober 1989

06-24336783
zhennizheng@gmail.com
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